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PROTOKÓŁ NR XIX/12 

Z OBRAD SESJI RADY MIASTA KUTNO 

ODBYTEJ W DNIU 27 marca 2012 ROKU 

NA SALI KONFERENCYJNEJ URZĘDU MIASTA KUTNO. 

Obradom przewodniczył –  JACEK SIKORA 

Przewodniczący Rady Miasta Kutno 

Sesję rozpoczęto o godz. 7.45 , zakończono o godz. 13.50 

Obecnych było 21 radnych. 

 

Ponadto w sesji udział wzięli : 

 Zbigniew Burzyński – Prezydent Miasta Kutno 

 Jacek Boczkaja - Zastępca Prezydenta Miasta Kutno 

 Zbigniew Wdowiak - Zastępca Prezydenta Miasta Kutno 

 Jacek Korowajski - Sekretarz Miasta Kutno 

 

Porządek obrad : 
1.Otwarcie sesji. 

2.Wizytacja Aquaparku Kutno. 

3.Wręczenie nagród i wyróżnień przyznawanych przez Miasto Kutno za 

wysokie wyniki we współzawodnictwie sportowym i osiągnięcia w 

działalności sportowej. 

4.Podsumowanie XIII Konkursu „Na najlepszego sportowca, trenera, 

drużynę roku 2011 na Ziemi Kutnowskiej” organizowanego przez 

„Powiatowe Życie Kutna” oraz uhonorowanie laureatów. 

5.Informacja o realizacji zadań aktywnych form przeciwdziałania 

bezrobociu w 2011 roku oraz o zamierzeniach na 2012 rok. 

6.Podjęcie uchwał w sprawach: 

a)nie naruszania ustaleń studium przez miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w Kutnie pomiędzy ul. Jesienną, 

rzeką Głogowianką i granicą miasta Kutna 

b)uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego w Kutnie pomiędzy ul. Jesienną, rzeką Głogowianką 

i granicą miasta Kutna; 
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c)nie naruszenia ustaleń studium przez miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w Kutnie pomiędzy ul. 

Łąkoszyńską, ul. Objazdową, torami PKP i wschodnią granicą planu przy 

ul. Staffa; 

d)uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego w Kutnie pomiędzy ul. Łąkoszyńską, ul. Objazdową, 

torami PKP i wschodnią granicą planu przy ul. Staffa; 

e)wyrażenia zgody na nabycie gruntów pod drogę gminną w obrębie 

ewidencyjnym Kościuszki; 

f)wyrażenia zgody na nabycie gruntów pod drogę w obrębie Raszew-

Piaski; 

g)wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej w Kutnie przy ul. Goszczyńskiego stanowiącej 

własność Miasta Kutno na rzecz dotychczasowego dzierżawcy – Pana 

Kazimierza Bagrowskiego; 

h)wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej położonej w Kutnie przy ul. Lotniczej 

stanowiącej własność Miasta Kutno na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy – Pani Bogumiły Siatkowskiej; 

i)wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości gruntowych 

niezabudowanych położonych w Kutnie w obrębie Raszew - Piaski 

stanowiących własność Miasta Kutno na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy – Pana Wojciecha Blocha; 

j)przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Kutno w 2012 roku; 

k)przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków; 

l)zmiany wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w okresie II półrocze 2009 r. 

- I półrocze 2012 r., będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. w Kutnie; 

ł)uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na okres II półrocze 2012 r. - 

I półrocze 2015 r., będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Wodociągów 

i Kanalizacji sp. z o.o. w Kutnie; 

m)ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe transportu 

zbiorowego; 

n)wydania zgody na użycie herbu Miasta Kutno;  

o)przyjęcia zadań od Powiatu Kutnowskiego w zakresie organizowania 

współzawodnictwa sportowego dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych z 

terenu powiatu kutnowskiego w 2012 roku; 

p)zmiany uchwały Nr XV/158/11 Rady Miasta Kutno w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kutno na lata 2012-2041, 
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r)zmiany "Strategii rozwoju Miasta Kutno na lata 2006-2013"; 

s)zmiany uchwały Nr XV/159/11 Rady Miasta Kutno w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Kutno na 2012 rok. 

7.Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kutno i Prezydenta Miasta 

Kutno o działaniach międzysesyjnych. 

8.Interpelacje i zapytania. 

9.Przyjęcie protokołów z Sesji Rady Miasta Kutno odbytych w dniach: 14 

lutego 2012 roku i 12 marca 2012 roku. 

10.Sprawy różne. 

11.Zakończenie obrad. 

 
Do p-ktu 1: 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miasta Kutno Jacek Sikora. 

Stwierdził, że na stan 21 - obecnych jest 21 radnych a zatem sesja jest 

prawomocna do obradowania i podejmowania uchwał. 

Jacek Sikora: 

Serdecznie witam Panie i Panów radnych oraz wszystkich gości zaproszonych. 

Witam Pana Prezydenta Miasta Kutno wraz z Zastępcami i pracownikami 

Urzędu Miasta Kutno. 

Szanowni Państwo dzisiejsza sesja została zwołana w trybie art. 20 ust.1 ustawy 

o samorządzie gminnym. 

Przeliczenia głosów podczas głosowania dokonywać będzie 

Wiceprzewodniczący – Pan Grzegorz Chojnacki. 

Porządek obrad wraz z projektami uchwał Państwo radni otrzymali. 

Szanowni państwo po konsultacjach z radcami prawnymi należy zmienić 

brzmienie punktu 3 porządku obrad, tak jak stanowi o tym uchwała. 

W związku z tym wnoszę, aby treść tego punktu miała następujące brzmienie: 

„3. Wręczenie nagród i wyróżnień przyznawanych przez Miasto Kutno za 

wysokie wyniki we współzawodnictwie sportowym i osiągnięcia w działalności 

sportowej.” 

Kto z państwa radnych jest za zmianą porządku obrad? Kto jest przeciw? Kto 

się wstrzymał? Jednogłośnie.  

Stwierdzam, że Rada Miasta Kutno przy 16 głosach „za” jednogłośnie przyjęła 

zmianę do porządku obrad. 
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Szanowni państwo Prezydent Miasta Kutno pismem z dnia 19 marca 2012 r. 

znak BP.0002.2.2012.BIr.7 wnosi o wprowadzenie zmiany w punkcie 6 

dotyczącej zmiany kolejności podejmowanych uchwał, a mianowicie: 

 dotychczasowy ppkt "a" oznaczyć jako ppkt "b", natomiast ppkt "b" 

oznaczyć jako ppkt "a", 

 dotychczasowy ppkt "c" oznaczyć jako ppkt "d", natomiast ppkt "d" 

oznaczyć jako ppkt "c". 

Kto z państwa radnych jest za zmianą porządku obrad? Kto jest przeciw? Kto 

się wstrzymał?  

Stwierdzam, że Rada Miasta Kutno przy 18 głosach „za” jednogłośnie przyjęła 

zmianę do porządku obrad zaproponowaną przez p.Prezydenta Miasta Kutno. 

Szanowni państwo Prezydent Miasta Kutno pismem z dnia 26 marca 2012 r. 

znak BP.0002.2.2012.BIr.8  wnosi o wprowadzenie zmiany w punkcie 6 

podjęcie uchwał w sprawach i umieszczenie jako podpunkt „s”  

- projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/159/11 Rady Miasta 

Kutno w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Kutno na 2012 rok 

Kto z państwa radnych jest za tą zmianą porządku obrad? Jednogłośnie. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Kutno przy 18 głosach „za” jednogłośnie przyjęła 

zmianę do porządku obrad zaproponowaną przez p. Prezydenta Miasta Kutno. 

Porządek obrad po zmianach Państwo radni wszyscy otrzymali.  

Czy są jakieś inne zmiany do porządku obrad? 

Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji porządku obrad. 

Uprzejmie przypominam paniom i panom radnym oraz wszystkim gościom 

zaproszonym o przestrzeganie zapisu §34 ust.5 i 6, §2, 3, 4 Regulaminu Rady 

Miasta Kutno dotyczących czasu trwania wystąpień. Przemówienie za 

wyjątkiem przemówienia sprawozdawcy może trwać nie dłużej niż 5minut. Ten 

sam mówca może w tej samej sprawie zabierać głos po raz drugi na czas nie 

dłuższy niż 3 minuty. Przewodniczący obrad w wyjątkowych przypadkach może 

przedłużyć czas wystąpienia radnego poza limit.  
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Informuję państwa również, że na Sali obrad znajdują się protokoły z Sesji Rady 

Miasta Kutno odbytych w dniach: 14 lutego i 12 marca 2012 roku. 

Bardzo proszę państwa radnych o zapoznanie się z ich treścią. Jeśli nie będzie 

uwag pod koniec sesji przyjmiemy je do akceptującej wiadomości. 

Do p-ktu 2: 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy do punktu 2 - Wizytacja Aquaparku Kutno. 

Zapraszam państwa do autokaru, który jest podstawiony przed Urzędem Miasta 

Kutno. Po wizytacji spotykamy się na sali obrad. 

 

Do p-ktu 3: 

Grzegorz Chojnacki: 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punktu 3.  Kolejny punkt naszych obrad to - 

Wręczenie nagród i wyróżnień przyznawanych przez Miasto Kutno za wysokie 

wyniki we współzawodnictwie sportowym i osiągnięcia w działalności 

sportowej. 

W imieniu swoim i całej Rady Miasta Kutno serdecznie gratuluję nagrodzonym 

i wyróżnionym, życzę dalszych sukcesów. 

Bardzo proszę o poprowadzenie uroczystości wręczenia nagród. 

- Zarządzenie Nr 35/2012 Prezydenta Miasta Kutno z dnia 23 marca 2012 roku 

w sprawie ustalenia wartości i postaci nagród lub wyróżnień przyznanych za 

wysokie wyniki we współzawodnictwie sportowym i osiągnięcia w działalności 

sportowej – załącznik do niniejszego protokołu. 

Mirosława Brylska: 

Szanowni Państwo rozpoczynamy uroczyste podsumowanie osiągnięć 

sportowych za 2011 rok. Serdecznie witamy przybyłych gości na dzisiejszą 

sesję Rady Miasta Kutno w szczególności zawodników, trenerów oraz 

przedstawicieli stowarzyszeń sportowych. Nagrody, jakie za chwilę zostaną 

wręczone przyznane zostały w oparciu o podjętą w nowym kształcie uchwałę 

Rady Miasta Kutno w sprawie nagród i wyróżnień przyznawanych przez miasto 

Kutno za wysokie wyniki we współzawodnictwie sportowym i za osiągnięcia w 

działalności sportowej. Uchwała ta została przyjęta w grudniu ubiegłego roku. 
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Podstawą uhonorowania reprezentujących miasto zawodników i trenerów były 

odpowiednie wnioski złożone przez kluby i stowarzyszenia sportowe. Z uwagi 

na konieczność dokonania oceny wyników sportowych z pośród złożonych 

wniosków Prezydent Miasta Kutno powołał zespół opiniujący, który poddał 

analizie przedłożone propozycje. W oparciu o opinie przedstawioną przez zespół 

Prezydent przyznał nagrody i wyróżnienia Miasta Kutno za osiągnięcia 

sportowe w 2011 roku. Mamy dziś właśnie przyjemność wręczyć te nagrody. 

Do wręczenia nagród zapraszam p. Prezydenta Zbigniewa Burzyńskiego. 

Szanowni Państwo nagrodę finansową pierwszego stopnia w łącznej kwocie 

10.000 złotych otrzymuje drużyna Miejskiego Klubu Sportowego Stal Baseball i 

Softball Kutno za zdobycie tytułu Mistrza Polski w Baseballu oraz zajęcie 

drugiego miejsca w Pucharze Polski. Do zdobycia tych tytułów przyczyniła się 

drużyna prowadzona przez Trenera Przemysława Kubickiego oraz Kierownika 

Drużyny Annę Bielecką. Drużyna w następującym składzie: Gracjan Bielecki, 

Piotr Cedzyński, Mariusz Grzanowski, Rafał Kaliński, Wojciech Kawczyński, 

Jakub Kolasiński, Adam Konopek. Oczywiście serdecznie zapraszamy 

obecnych podczas dzisiejszej uroczystości zawodników. P. Adam Konopek, 

Artur Krasiński, Tobiasz Lewandowski, Robert Matecki, Piotr Mikołajczyk, 

Michał Perliński, Rafał Rybski, Łukasz Sobczyk, Dominik Strawiak. Są to 

kolejne tytuły mistrzowskie zdobywane przez kutnowską Drużynę życzymy 

kontynuacji takiego pasma sukcesów sportowych w przyszłości. Serdecznie 

dziękujemy. Od wielu lat na kutnowskiej arenie sportowej sukcesami zaznacza 

swoją obecność sekcja brydża sportowego Kutnowskiego Domu Kultury. W 

roku ubiegłym wyniki brydżystów zwieńczone zostały takimi osiągnięciami jak: 

6 miejsce na Mistrzostwach Europy Par oraz awans do Fazy Play OfF I Ligii 

brydża sportowego. Nagrodę finansową drugiego stopnia w łącznej kwocie 

2.000 złotych za zdobycie 6 miejsca w Mistrzostwach Europy Par otrzymuje 

drużyna w składzie: Adam Pawłowski, Wiesław Niciński. Serdecznie 

zapraszamy. Natomiast nagrodę finansową drugiego stopnia w łącznej kwocie 

2.500 zł za awans do fazy Play Off. Nagrodę finansową drugiego stopnia w 

łącznej kwocie 2.500 zł za awans do fazy Play Off I Ligii otrzymuje drużyna w 

składzie: Paweł Babecki, Przemysław Błaszczyk, Andrzej Kozikowski, Mariusz 

Kraśnicki, Krzysztof Majkowski, Czesław Pawłosik, Karol Pokorski, Mirosław 

Samojło, Andrzej Tybura, Lech Warwocki. Serdecznie zapraszamy obecnych 

zawodników. Życzymy drużynie awansu do Extra Ligii. Dziękujemy. Również 

dzięki sukcesom sportowym naszych mieszkańców zdobywanej w przestrzeni 

powietrznej Miasto Kutno ma powody do satysfakcji i zadowolenia. Są autorami 

tego sukcesu są Kamil i Łukasz Wójcik zawodnicy Aeroklubu Włocławskiego, 

którzy zostali uhonorowani nagrodą finansową drugiego stopnia. Serdecznie 

zapraszam także p. Michała Wójcika, p. Michała Wójcika. Serdecznie, 

serdecznie zapraszamy. P. Kamil Wójcik otrzymuje nagrodę za zajęcie drugiego 

miejsca w Mistrzostwach Polski w wyścigach szybowcowych w klasie Klub A. 

Natomiast p. Łukasz Wójcik za zajęcie trzeciego miejsca w Mistrzostwach 
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Polski w klasie 18-metrowej oraz trzeciego miejsca na Mistrzostwach Polski w 

klasie otwartej. Na ręce panów przekazujemy również wyróżnienie dla p. 

Michała Wójcika z zamiłowania modelarza, który zdobył puchar Polski modeli 

redukcyjno-latających samolotów F4 C. Dodam tylko, że jest to tata młodych 

szybowników. Przepraszam bardzo, a w tym miejscu poproszę o zabranie głosu 

p. Dyrektora Aeroklubu Włocławskiego p. Marka Kozińskiego.  

Marek Koziński: 

Jeżeli pozwolicie państwo nazywam się Marek Koziński. Jestem Dyrektorem 

Aeroklubu Włocławskiego. Szanowny Panie Przewodniczący, szanowny Panie 

Prezydencie, szanowna Rado, szanowni goście bardzo miło mi uczestniczyć w 

tym dzisiejszym spotkaniu i chciałem w imieniu Zarządu Aeroklubu 

Włocławskiego złożyć na ręce wyróżnionych tutaj zawodników, trenerów i 

klubów sportowych najserdeczniejsze życzenia. Życzyć dalszych znakomitych 

sukcesów, a jeżeli można to chciałem na ręce p. Prezydenta w imieniu Zarządu 

Aeroklubu Włocławskiego złożyć serdeczne podziękowanie za zauważenie 

sportów lotniczych tutaj w Kutnie . Serdecznie dziękuję p. Prezydencie. 

Dziękujemy bardzo szanownej Radzie i życzymy Państwu dalszych 

znakomitych sukcesów. Dziękuję uprzejmie.  

Mirosława Brylska: 

Szanowni Państwo uzupełnię jeszcze tylko, że Kamil i Łukasz Wójcik są to 

członkowie kadry narodowej, którzy regularnie odnoszą sukcesy na polskiej 

międzynarodowej arenie. W tym roku p. Łukasz Wójcik reprezentuje Polskę i 

nasze miasto na Mistrzostwach Świata, które odbędą się na przełomie lipca i 

sierpnia w Stanach Zjednoczonych. Szanowni Państwo nagrodzono 

zawodników, którzy osiągnęli najwyższe wyniki sportowe w roku ubiegłym, ale 

nie są to jedyne sukcesy wypracowane wielogodzinnymi treningami i 

wzmaganiami sportowymi. Na początku tej drogi są nasi młodzi zawodnicy, 

których również pragniemy wyniki sportowe osiągnięte w 2011 roku nagrodzić. 

Nagrodami rzeczowymi uhonorowani zostali zawodnicy drużyny juniorów 

Miejskiego Klubu Sportowego „Stal” Baseball i Softball Kutno prowadzeni 

przez Trenera Marcina Smakowskiego oraz Kierownika Drużyny Eligiusza 

Nadolskiego, którzy zdobyli tytuł Wicemistrza Polski Juniorów oraz zajęli 

trzecie miejsce w pucharze Polski. Była to drużyna w składzie: p. Gracjan 

Babecki, Adrian Florczak, Kacper Kamiński, Jakub Kasica, Krystian 

Kaźmierczak, Artur Kędziora, Mateusz Łubiński, Błażej Matusiak, Cezary 

Miklas, Jakub Nadolski, Mateusz Nowicki, Michał Partyka, Bartosz Rudnicki, 

Damian Tuzikowski, Mateusz Wasilewski, Artur Wojtczak, Jakub Wojtczak, 

Maciej Wróblewski. Serdecznie zapraszam przybyłych zawodników. Cieszą nas 

te wyniki sportowe z uwagi na fakt zdobycia przez drużynę 117 punktów 

przyznanych miastu w punktacji sportu szkolnego prowadzonej przez 
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Ministerstwo Sportu i Turystyki. Serdecznie gratulujemy. Kolejnym 

osiągnięciem, które wzbogaciło dorobek punktowy miasta w punktacji sportu 

szkolnego o kolejne 46 punktów jest wywalczenie trzeciego miejsca na 

Ogólnopolskiej Olimpiadzie Młodzieży przez zawodniczki Miejskiego Klubu 

Sportowego „Kutno”. Serdecznie zapraszam dziewczęta: Karolinę Filipczak, 

Michalinę Kamińską, Angelikę Kobus, Natalię Łukasik, Marię Złotowską. Jeśli 

są obecne serdecznie zapraszamy. Zawodniczki te były głównymi autorkami 

sukcesu reprezentacji województwa łódzkiego na Ogólnopolskiej Olimpiadzie 

Młodzieży. Dziękujemy. Kolejnymi nagrodami rzeczowymi zostali 

uhonorowani m.in. zawodnicy Uczniowskiego Klubu Sportowego Ippon MDK 

Kutno p. Seweryn Wiktorek, Martyna Kaźmierczak, Oliwia Medyńska, 

Weronika Kura, Natalia Stobińska, Jakub Lampke oraz zawodnik Akademii 

Sportu Walki i Rekreacji Aleks Kutno Filip Grabowski. Serdecznie zapraszamy. 

P. Seweryn Wiktorek za zajecie piątego miejsca na Otwartych Mistrzostwach 

Polski Młodzieży oraz zajęcie czołowych miejsc na zawodach Pucharu Polski 

Juniorów kategorii do 73 kilogramów. P. Martyna Kaźmierczak nagrodę odbiera 

mama p. Martyny p. Dorota Kaźmierczak za zajęcie trzeciego miejsca w 

Ogólnopolskiej Olimpiadzie Młodzieży m.in. za pierwsze miejsce w Pucharze 

juniorek młodszych w kategorii do 70 kilogramów. Oliwia Medyńska piąte 

miejsce w Pucharze Polski Młodzików i Młodziczek w kategorii do 48 

kilogramów. Weronika Kura trzecie miejsce w Pucharze Polski Juniorek 

Młodszych, Juniorów Młodszych. Natalia Stobińska piąte miejsce w Pucharze 

Polski Młodzików i Młodziczek w kategorii do 70 kilogramów. Jakub Lampke 

za zajęcie drugiego miejsca w Pucharze Polski Juniorek Młodszych i Juniorów 

Młodszych w kategorii powyżej 90 kilogramów. Nagrodę rzeczową otrzymuje 

także zawodnik Akademii Sportu Walki i Rekreacji Aleks Kutno Filip 

Grabowski za zajęcie drugiego miejsca Mistrzostw Polski Kadetów w Formule 

Semi Contact 10-12 lat. Dzięki tym wynikom Miasto Kutno uzyskało kolejnych 

21 punktów w punktacji sportu szkolnego prowadzonej przez Ministerstwo 

Sportu i Turystyki. Do grona osób wyróżnionych nagrodami rzeczowymi należą 

również zawodnicy Uczniowskiego Klubu Sportowego „Dziewiątka” zapraszam 

Annę Pigulską oraz Rafała Ewkowskiego. Zapraszam także wyróżnionych 

statuetkami zawodników UKS „Dziewiątka” Paulinę Winiecką, Natalię 

Kołodziejczyk, Paulę Karwacką, Igę Chodorowską, Mateusza Sobczyka. Anna 

Pigulska zajęła szóste miejsce w konkurencji siedmioboju na Mistrzostwach 

Polski Juniorów, Seniorów w wieloboju. Rafał Ewkowski wywalczył trzecie 

miejsce w konkurencji sześcioboju na Mistrzostwach Polski Młodzików. 

Statuetki otrzymują zawodnicy Uczniowskiego Klubu Sportowego 

„Dziewiątka” za następujące osiągnięcia Winiecka Paulina za zajęcie 

pierwszego miejsca w klasyfikacji drużynowej na Międzynarodowym Turnieju 

o Puchar Regionu Partnerskich w czwórboju. Natalia Kołodziejczyk za zajęcie 

pierwszego miejsca w klasyfikacji drużynowej również w tych zawodach. Paula 

Karwacka za zajęcie pierwszego miejsca w klasyfikacji drużynowej. Iga 
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Chodorowska za zajęcie pierwszego miejsca w klasyfikacji drużynowej. 

Mateusz Sobczyk również pierwsze miejsce w konkurencji skoki w dal na 

Międzynarodowych Zawodach Zwycięzców Czwartków Lekkoatletycznych. 

Zawodnicy UKS „Dziewiątka” także wnieśli swój dorobek punktowy do 

klasyfikacji sportowej Ministerstwa w ilości punktów. Dzięki tym wysiłkom 

sportowym Miasto Kutno w łącznej punktacji gmin zajęło 125 miejsce na 876 z 

klasyfikowanych gmin. Bardzo dziękujemy serdecznie zawodnikom. Pozostałe 

osiągnięcia sportowe zawodników poparte wnioskami kutnowskich klubów i 

stowarzyszeń zostały wyróżnione dyplomami, które zostaną wręczone na forum 

klubowym. Sukces sportowy to nie tylko punkty i wyniki rywalizacji 

zawodników, ale także wieloletnia działalność i zaangażowanie trenerów i osób 

wspierających procesy szkoleniowe. Po raz pierwszy mamy możliwość 

uhonorować trenerów. Nagrodami finansowymi w wysokości po 1.000zł 

nagrodzono następujących trenerów: p. Adama Pawłowskiego Trenera Drużyny 

Kadetek MKS „Kutno”, p. Jacka Kudłę Trenera Lekkoatletyków UKS 

„Dziewiątka” Lekkoatletów przepraszam, p. Tomasza Pasińskiego Trenera 

drużyny Młodziczek MKS „Kutno”. Poprosimy o pozostanie nagrodzonych na 

miejscu. Zapraszamy do nas również trenerów uhonorowanych wyróżnieniami 

w postaci grawertonu i dyplomu p. Małgorzatę Kudłę. Trenerów poprosimy o 

pozostanie. Małgorzatę Kudłę Trenera Uczniowskiego Klubu Sportowego 

„Dziewiątka” Lekkoatletyka. W imieniu p. Małgorzaty nagrodę odbierze mąż p. 

Jacek Kudła. Piotra Salę Trenera Akademii Sportu Walki i Rekreacji Aleks 

Kutno Kingboxing. P. Aleksandra Grabowskiego Trenera Akademii Sportu 

Walki i Rekreacji Aleks Kutno Kingboxing. P. Roberta Marca Trenera 

Miejskiego Klubu Sportowego „Kutno” piłka nożna. Nie ma. Serdecznie 

gratulujemy. Poproszę o zabranie głosu p. Prezydenta Zbigniewa Burzyńskiego.  

Zbigniew Burzyński: 

Szanowni Państwo chciałbym serdecznie pogratulować wszystkim 

wyróżnionym, nagrodzonym. Ten wkład na pewno jest nieoceniony. To, że 

zdobywamy te dosyć wysokie pozycje w rywalizacji punktacji ogólnokrajowej, 

bo tam stu dwudzieste któreś miejsce na tam ponad osiemset to jest całkiem 

niezły wynik. Patrząc, że mamy duże miasta i wojewódzkie i inne to całkiem 

jest niezły wynik i to jest właśnie dzięki Waszej pracy, Waszemu potowi można 

powiedzieć wylanemu na treningach. Nie we wszystkich może dyscyplinach, ale 

w większości. No i życzylibyśmy sobie tych sukcesów, żeby było jeszcze więcej 

w tym roku, w latach następnych i wszystkiego dobrego i powodzenia no i 

zdrowia, bo bez tego też by mogło być różnie. Wszystkiego dobrego. Jeszcze 

raz gratuluję i dziękuję.  

 

 



Protokół Nr XIX/12 – 27.03.2012 r. 
 

11 

 

Do p-ktu 4: 

Grzegorz Chojnacki: 

Szanowni Państwo przechodzimy do następnego punktu obrad punkt 4. 

Następnym punktem porządku obrad jest - podsumowanie XIII Konkursu „Na 

najlepszego sportowca, trenera, drużynę roku 2011 na Ziemi Kutnowskiej” 

organizowanego przez „Powiatowe Życie Kutna” oraz uhonorowanie laureatów. 

Zapraszam serdecznie p.radnego Jerzego Michała Papiewskiego, który 

poprowadzi tę uroczystość. Pan już jest na miejscu. Chcę tylko jeszcze w 

imieniu swoim i całej Rady Miasta Kutno życzyć wszystkim nagrodzonym 

dalszych sukcesów i wszelkiej pomyślności.  

Jerzy Papiewski: 

Witam państwa bardzo gorąco, bardzo serdecznie. Dzień dobry panom, dzień 

dobry paniom. Witam panów Prezydentów. Witam koleżanki i kolegów 

radnych. Witam szanowną sportową dziś publiczność. Proszę Państwa po raz 13 

Redakcja „Powiatowego Życia Kutna” obchodząca Jubileusz też XIII-lecia 

swojej działalności zorganizowała Plebiscyt „Na najlepszego zawodnika, na 

najlepszego trenera i drużynę Ziemi Kutnowskiej” tym razem rok 2011. Jurorzy 

składający się z Redaktorów „Powiatowego Życia Kutna” plus Przewodniczący 

Rady Powiatu Kutnowskiego i Przewodniczący Rady Miasta Kutna Jacek 

Sikora honorowi patroni dzisiejszej wspaniałej imprezy za, którą już teraz 

dziękuję wszystkim. Rozpatrywali 474 głosy, bo tyle głosów padło na nasz 

Plebiscyt. Zgłoszono 32 kandydatury zawodników drużyn i trenerów. Wśród 

nich wybrano 10 najlepszych, których dziś będziemy honorować. Jurorzy byli 

jednoznaczni i jednomyślni. Wszyscy jednakowo typowali, także taki konsensus 

rzadko się w sporcie zdarza. Proszę Państwa przyznaliśmy egzekwo trzy 

pierwsze miejsca jako zawodnik, dwa egzekwo pierwsze miejsca jako drużyna. 

Przyznaliśmy trzy wyróżnienia sportowe oraz dwa specjalne wyróżnienia za 

całokształt pracy i po raz pierwszy w historii trzynastoletniej Plebiscytów „Na 

najlepszych” przyznaliśmy nagrodę Fair Play. Proszę Państwa bardzo proszę 

teraz tych, którzy będą wręczali pamiątkowe puchary, fotograficzne dyplomy i 

kutnowskie róże. Bardzo proszę Prezydenta Zbigniewa Burzyńskiego, 

Wiceprezydenta Jacka Boczkaję, honorowych patronów Wiceprzewodniczącego 

Rady Powiatu Kutnowskiego Zdzisława Sapiejkę, Jacka Sikorę 

Przewodniczącego Rady Miasta Kutna i Redaktora Naczelnego „Powiatowego 

Życia Kutna” dr Andrzeja Stelmaszewskiego. Ci panowie będą mieli zaszczyt i 

przyjemność wręczać nagrody najlepszych. Proszę państwa czekamy teraz na 

drużynę tutaj naszych koszykarzy. Oni będą o 9.30, bo dzisiaj mają wyjazd 

również na mecz, ale w międzyczasie uhonorujemy, zaczniemy od wyróżnień 

specjalnych. Proszę Państwa wyróżnienia specjalne w tym roku XIII edycji 
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„Powiatowego Życia Kutna” „Na najlepszych sportowców” otrzymują 

Kazimierz From 80-letni Kutnianin, którego receptą na życie proszę Państwa 

jest pływanie. Wielokrotny Mistrz Polski w kategorii Masters. Kazimierz From. 

Podziwiać należy pana Kazimierza. P. Kazimierz From wielokrotny mistrz 

Polski. W ubiegłym roku dwukrotnie stawał na najwyższym podium. Na 

zawodach w kategorii Masters, także jeszcze raz wielkie brawa dla p. 

Kazimierza, który się czuje jak ryba w wodzie wszędzie. Kazimierz From. 

Drugie wyróżnienie specjalne proszę Państwa otrzymuje najlepszy miotacz w 

baseballu w naszym kraju Jakub Kolasiński. Prosimy Miejski Klub Sportowy 

Stal Baseball i Softball Kutno. Pretendent również do miana najlepszego 

sportowca regionu łódzkiego. W ubiegłym roku również był na tym jakże 

prestiżowym turnieju i również w tym roku. Proszę państwa i trzecie 

wyróżnienie specjalne otrzymuje nieobecna dzisiaj, ale są rodzice Martyna 

Kaźmierczak Uczniowski Klub Sportowy „Ippon” Młodzieżowy Dom Kultury 

Kutno judo. Martyna, podobna do mamy zwróćcie uwagę jaka piękna musi być 

dziewczyna, chociaż teraz nieobecna. Martyna proszę Państwa jest 

zdobywczynią Pucharu Polski jednej z edycji w judo w kategorii junior oraz 

zdobywczynią Pucharu Czech. To miejsce miało w Ostrawie, piękne miasto. 

Dziękujemy wyróżnienia specjalne Martyna Kaźmierczak, Kazimierz From i 

Jakub Kolasiński. Dziękujemy wyróżnionym. O nasi wspaniali mistrzowie są, 

także jeszcze troszeczkę poczekajcie. One moment. Teraz proszę Państwa 

specjalne puchary. Proszę Państwa po raz pierwszy w historii 13-letniej 

przyznawania nagród dla najlepszych uhonorowaliśmy Adama Pawłowskiego 

tytułem Trener i nagroda Fair Play. Adam prosimy. Proszę państwa Fair Play. W 

ogóle Fair Play powinien towarzyszyć nam nie tylko w sporcie, ale w 

codzienności. Adam na co dzień jest trenerem MKS-u Sirmax Kutno. Podczas 

jednego ze spotkań mistrzowskich regionu łódzkiego w kategorii kadetek do 

Kutna przyjechała drużyna w składzie w koszykówce oczywiście w składzie 7-

osobowym. Podczas ferworu walki dwie dziewczęta przyjezdne otrzymały 

upomnienia, naganę i po pięć po prostu fauli musiały zejść z boiska. Jedna 

została zawodniczka kontuzjowana, czyli drużyna w składzie 4-osobowym 

przyjezdnych grała z Kutnem. Adam wycofał swoją zawodniczkę z zespołu 

kutnowskiego i dał równe szanse przyjezdnym, więc brawa i za to został Adam 

Pawłowski oznaczony nagrodą Fair Play 2011 roku. Brawo Adam i tak trzymać. 

Proszę Państwa to jest uwaga do wszystkich Fair Play powinien nam 

towarzyszyć wszędzie. Gratulujemy i teraz proszę Państwa chciałbym teraz 

poprosić tutaj naszego wspaniałego trenera lekkoatletyki Jacka Kudłę. Jacek 

Kudła otrzymuje specjalny puchar i fotograficzny dyplom za całokształt pracy 

na rzecz lekkoatletyki wśród młodzieży. Brawo Jacku. Małżeństwo 

lekkoatletyczne no p. Małgosia żona Jacka jest chwilowo niedysponowana. Ma 

problemy ze zdrowiem. Przy okazji pozdrawiamy Jacku przy okazji 

pozdrawiamy Twoją żonę i życzymy szybkiego powrotu do zdrowia. 

Dziękujemy. Proszę Państwa, a teraz mistrzowie. Egzekwo trzy pierwsze 
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miejsca i to jakie miejsca, jakie dyscypliny. Kochani Najlepszym Sportowcem 

Ziemi Kutnowskiej Anno Domini 2011 zostają Łukasz Wójcik- szybownictwo. 

Dwukrotny wicemistrz Polski ubiegłego roku w klasie standard i klasie 18-

metrowej. Reprezentuje Kutno w klubie włocławskim. W tym roku będzie 

reprezentował Polskę na Mistrzostwach Świata w Stanach Zjednoczonych. 

Łukasz Wójcik. Proszę Państwa wielkie brawa. No Łukasz lubi przychodzić na 

tą salę, otrzymuje tutaj nagrody, ale również przychodzi często do Urzędu 

Miasta Kutna, bowiem pracuje tu jego urocza żona. Wrażliwy na piękno, tak jak 

my wszyscy. Proszę państwa to jest Łukasz Wójcik, a teraz ja zapraszam 

przedstawiciela najpopularniejszej w tej chwili dyscypliny sportowej w naszym 

mieście, czyli koszykówki męskiej Michała Marciniaka. Proszę Państwa Michał 

Marciniak. W tej chwili drugi strzelec w zdobywaniu punktów dla naszej 

drużyny AZS WSGK „Polfarmex” Kutno wraz z drużyną wywalczył awans do I 

ligi Polskiego Związku Koszykówki. To jest najwyższa klasa rozgrywkowa w 

Polsce. Przez kilka meczów był kontuzjowany i powinien teoretycznie nie grać, 

a on przychodził i grał, aby wspomóc w zwycięstwach swoją drużynę. Brawo, 

brawo Michał. Proszę Państwa, ja jeszcze zanim przejdziemy do i dalszej 

powiem, że dzisiaj bardzo dziękujemy szczególnie drużynie naszych 

koszykarzy, bo to o nich dzisiaj. Za kilkadziesiąt minut wsiądą do samochodu i 

udadzą się do Stargardu Szczecińskiego, aby jutro rozegrać mecz. Miejmy 

nadzieję, że zwycięski w ramach walki o Play Off’y w I lidze, także życzymy 

już teraz sukcesów. Trzymamy kciuki. Proszę Państwa to był Michał Marciniak, 

Łukasz i teraz proszę Państwa kolejna dyscyplina, w której ziemia kutnowska 

jest słynna już na całym świecie. Mamy Mistrza Świata Juniorów w bilardzie. 

Marek Kudlik. Wielkie brawa. Jego dzisiaj nie ma. Jest na zawodach, ale jest 

jego tata. Prosimy p. Jurku. Jerzy Kudlik ojciec Mistrza Świata w bilardzie. 

Proszę Państwa bilard bardzo popularna dyscyplina. Ileż dziennie mamy audycji 

w telewizji. Trzymamy kciuki. W tej chwili Marek tam rozsławia ziemię 

kutnowską na zawodach międzynarodowych w bilardzie. Dziękujemy. Marek 

jest uczniem Zespołu Szkół Nr 1 im. Staszica w Kutnie. Piękne kutnowskie róże 

na pamiątkę również. Proszę Państwa dziękujemy bardzo. To byli najlepsi z 

najlepszych wśród zawodników. Dziękujemy i teraz proszę Państwa 

przechodzimy do drużyn. Dwa pierwsze miejsca egzekwo razem dwie wspaniałe 

najpopularniejsze, jeżeli chodzi o promocję naszego miasta dyscypliny 

sportowe. Rozpocznę od naszych wspaniałych koszykarzy. Bardzo proszę naszą 

drużynę tutaj na podium. AZS WSGK „Polfarmex” Kutno. W ubiegłym roku 

wywalczyli historyczny awans do I ligi Polskiego Związku Koszykówki. Tego 

w historii naszego miasta nie było. A są wśród nich: Aleksander Perka znany już 

Państwu, Mariusz Bacik, Darek Kalinowski, Marcin Strzelecki, Krzysio 

Jakubczyk, Kapitan Grzegorz Małecki, Marciniak kolega, teraz mamy Tomka 

Deję, mamy Dawida Bręka no i proszę Państwa mamy tutaj naszą Ilonę proszę 

Państwa, a i Adam Linowski oczywiście tam jest. Mamy naszą służbę zdrowia 

p. Ilonę i proszę Państwa obecny trener, który kontynuuje wspaniałe dzieło 
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Andrzeja Kowalczyka p. Jarek Krysiewicz. Witamy Zespół AZS WSGK 

„Polfarmex” Kutno. Trzymamy kciuki proszę Państwa. Oni mają na koncie 14 

zwycięstw, 12 porażek. Są na 8 miejscu promowani walkami o Play Off’y w 

Polskim Związku Koszykówki . Mają dwa mecze. Jutro w Stargardzie 

Szczecińskim. Trzymamy kciuki za jutrzejsze zwycięstwo, a w sobotę już dziś 

zapraszamy na 17.30 na mecz ostatniej rundy. Mecz z Sokołem Łańcut. W 

niedzielę tak? Przełożony jest mecz. Proszę Państwa na ręce Kapitana 

Grzegorza Małeckiego p. Prezydent puchar piękne kutnowskie róże no i 

dyplom. Dyplom proszę Państwa, proszę Państwa dla Zespołu AZS-u. Drużyna 

z ubiegłego roku. No p. Zdzisław Sapiejka, który do tej pory się specjalnie 

koszykówką nie interesował. Zaczął przychodzić na mecze, ale proszę Państwa 

nie liczcie, że to kampania jakaś tam jest. Nie, nie, nie. Chodzi, ponieważ czuje 

potrzebę serca. Też korzystnie wyglądają w tych strojach. Brawo. Wspaniali 

panowie i tutaj Aleksander to ma 2,3 metra wzrostu, Mariusz Bacik również. 

Mariusz Bacik proszę Państwa jest wśród tych zawodników byłym 

wielokrotnym reprezentantem Polski, także wielkie brawa, że dziękujemy im, że 

zechcieli tutaj raczyli przybyć i może czas jest napięty jak. Życzymy panom 

sukcesu. Trzymamy kciuki za jutrzejsze zwycięstwo. Wszelkiej pomyślności. 

Szerokiej drogi i do zobaczenia w niedzielę na meczu z Sokołem Łańcut. 

Dziękujemy pięknie. No i proszę Państwa ja jeszcze bym tylko dodał, że te 

sukcesy nie byłyby gdyby nie praca trenerów Jarka w tej chwili Krysiewicza, 

Andrzeja Kowalczyka w jednym, działaczy wspaniałych takich jak Waldek 

Płocha. Proszę Państwa jest tu obecny Radek Borowski, Jurek Szczepanik, 

Sławek Erwiński, Marek Koralewski, także cała plejada działaczy 

autentycznych. Tutaj od nas mogę Państwu powiedzieć, że Przewodniczący 

Rady Miasta Jacek Sikora jest członkiem Zarządu sekcji koszykówki AZS-u. 

Radna Asia Podemska również wspiera, a Prezesem AZS-u w całości Wyższej 

Szkoły Gospodarki Krajowej jest wiecznie młody Miecio Gałusa. Dziękujemy 

pięknie koszykarzom. No i teraz proszę Państwa druga egzekwo nagroda dla 

naszych wielokrotnych mistrzów w baseballu. Prosimy zespół w tej chwili 

nazywający się MKS Stal BiS Kutno. Jaka piękna fuzja. Kiedyś Stal, potem 

MKS, połączenie baseballu i softballu i teraz piękna nazwa z sukcesami MKS 

Stal BiS. Prosimy p. kapitanie Piotr Mikołajczyk. Prosimy bardzo kapitan 

zespołu i jego wspaniali chłopcy. Zdobywcy tytułu Mistrza Polski. Wielokrotnie 

zdobywali podwójną koronę, a więc tytuł Mistrza kraju i Pucharu Polski. 

Godnie reprezentowali Kutno, ziemię kutnowską, Polskę na licznych zawodach 

międzynarodowych, a również też w Pucharze Europy występowali. Przemek 

Kubicki proszę Państwa ten z prawej strony to trener. Zaczyna dopiero karierę. 

Życzymy mu najlepszego. Potencjalny kandydat na trenera w przyszłych latach 

w naszym plebiscycie. Na razie się uczy, a miał znakomitych nauczycieli 

Waldek Góralski, Sławek Podemski, Juan Echevarria, bo to Kubańczycy tutaj 

zaszczepili prawda baseball w Kutnie, a w tej chwili już tradycja i na Kutno się 

mówi proszę Państwa, że jest to niekoronowana stolica naszego kraju, jeżeli 
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chodzi o baseball. I tak trzymać. Dziękujemy bardzo panom. Dziękujemy 

pięknie. Dziękuję panom, którzy tak znakomicie i prężnie i szybko wręczali 

nagrody. Dziękuję Państwu za uwagę. Wszystkiego najlepszego i jeszcze p. 

Prezydent tak? Proszę bardzo do mikrofonu. P. Prezydent i w imieniu 

zawodników zgłosił się. P. Prezydencie. W tym momencie p. Prezydent, a 

potem Łukasz Wójcik i p. Zdzisław Sapiejka jeden z patronów dzisiejszego 

plebiscytu. Proszę.  

Zbigniew Burzyński: 

Jeszcze raz chciałbym serdecznie pogratulować wszystkim nagrodzonym w tym 

plebiscycie. Życzyć właśnie sukcesów. Akurat tak się składa, że tutaj są akurat 

dwie drużyny I-ligowe. To tak dobrze brzmi, prawda? I myślę, że powalczycie, 

a może o co więcej nawet, także wszystkiego dobrego w tym sezonie i liczymy, 

że za rok możemy się spotkać, żeby ponownie powtórzyć te nagrody, te 

drużyny. Wszystkiego dobrego i jeszcze raz gratuluję.  

Łukasz Wójcik: 

Szanowni Państwo w imieniu wyróżnionych sportowców chciałbym serdecznie 

podziękować Redakcji „Powiatowego Życia Kutna” za wyróżnienie, panom 

Prezydentom, Radzie Miasta też również za pomoc. Bez tego nie byłoby 

naszych sukcesów i to nas motywuje do dalszych wyników i starań. Dziękuję.  

Zdzisław Sapiejka: 

Dzień dobry Państwu. Szanowni Państwo jest dzisiaj znakomita okazja, żeby 

wspólnie z Wami przeżywać to, co dzieje się rzadko, ale raz w roku jednak ma 

to miejsce, a więc cieszyć się z sukcesów tych, na których nam tak bardzo 

zależy, a więc tych, którzy w niektórych dyscyplinach są punktuatorami, a w 

niektórych zaczynają od podstaw. W związku z tym pozwólcie wyróżnieni w 

dniu dzisiejszym przez Samorząd Miejski, przez Pana Prezydenta, że złożę 

serdeczne gratulacje w imieniu Samorządu Powiatowego i Wam jako twórcom 

tych sukcesów, którymi żyjemy wszyscy prawie. Ci, którzy trochę się interesują 

sportem. Natomiast panu panie Prezydencie i Samorządowi Miejskiemu pragnę 

złożyć słowa uznania, że w sposób tak uroczysty potrafili dowartościować tych, 

których wysiłek nas cieszy. Wszystkiego dobrego Państwu życzę i panu panie 

Prezydencie, jak również wszystkim radnym Miasta Kutno. Dziękuję bardzo.  

Grzegorz Chojnacki: 

Szanowni Państwo ja jeszcze raz w imieniu własnym i całej Rady chcę 

wszystkim sportowcom, trenerom, wszystkim wyróżnionym i nagrodzonym 

zawodnikom i drużynom życzyć w imieniu całej Rady sukcesów i wszelkiej 
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pomyślności, a teraz szanowni Państwo zmęczeni tymi sportowymi przeżyciami 

musimy chwilkę odpocząć. Ogłaszam przerwę do godz. 10.00.  

Przerwa 9.48 – 10.04 

Jacek Sikora: 

Bardzo proszę o zajęcie miejsc, wyłącznie telefonów komórkowych. Nie ma p. 

Prezydenta Resortowego do spraw kultury. Zapytuję p. Prezydenta Zbigniewa 

Burzyńskiego dziś nie ma spraw edukacyjnych.  Czy dyrektorzy przedszkoli i 

szkół mogą zostać zwolnieni i wrócić, wrócić do swoich prac. Ja tylko 

chciałbym Państwu dyrektorom powiedzieć, że abyście odczytali maila i bardzo 

bym prosił o zwolnienie nauczycieli wychowania muzycznego. O przyjście jutro 

na godzinę 13 do Młodzieżowego Domu Kultury. Życzę rodzinnych świąt i, 

jeżeli już się nie spotkamy wszystkim dyrektorom szkół i przedszkoli. Jeżeli 

ktoś chce pozostać to proszę, a jeżeli nie to dziękujemy.  

W tym miejscu chciałem  państwu radnym przypomnieć, że otrzymali państwo 

kopię pisma z dnia 15 marca 2012 r. znak SSG.8030.4.2012.MiM.2 kierowane 

do p.Mirosławy Gal-Grabowskiej Starosty Kutnowskiego, podpisane przeze 

mnie i p.Prezydenta Burzyńskiego. Pismo dotyczy zaniepokojenia związanego z 

zapowiedzią nieprzedłużenia umów dzierżawy z funkcjonującymi na terenie 

miasta NZOZ-ami „Medyk” i Eskulap” i przeznaczenie dzierżawionych przez 

nie nieruchomości do sprzedaży.  

Szanowni państwo w związku z wnioskiem Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Praworządności  podjętym na posiedzeniu w dniu 22 marca 2012 

roku, na dzisiejszą sesję na godz. 10.00 zaprosiłem Panią Mirosławę Gal-

Grabowską Starostę Kutnowskiego w celu przedstawienia informacji o 

przeznaczeniu budynków przychodni wytypowanych do sprzedaży (ul. 

Mickiewicza, ul. Grunwaldzka).  

-Przewodniczący Rady Miasta Kutno odczytał wniosek Komisji Zdrowia, 

Pomocy Społecznej i Praworządności Rady Miasta Kutno (załącznik).  

Pani Starosty nie ma dnia dzisiejszego. P. Krzysztof Wacław Dębski dostarczył 

pismo na moje ręce.  

-Przewodniczący Rady Miasta Kutno odczytał pismo Starosty Kutnowskiego 

(załącznik).  

Teraz ja Państwu przeczytam to pismo, które wpłynęło na ręce p. Prezydenta 

Zbigniewa Burzyńskiego i na moje ręce od p. Mirosławy Gal-Grabowskiej, 

Przewodniczącego Rady Powiatu p. Rafała Jóźwiaka. Do wiadomości wpłynęło 
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Rada Miasta Kutno, Rada Powiatu w Kutnie. P. Krzysztof Wacław Dębski 

proszę. 

Krzysztof Wacław Dębski: 

Znaczy ja w kwestii formalnej. Ja myślę, że te sprawy to powinniśmy w 

sprawach różnych. W ogóle jesteśmy nie w tym punkcie w tej chwili. No mamy 

przyjęty porządek obrad. W porządku obrad w punkcie 5 mamy określony temat 

związany z bezrobociem, a w sprawach różnych czytamy pisma wszystkie i 

ewentualnie rozmawiamy o tym. No nie mieszajmy p. Przewodniczący.  

Jacek Sikora: 

Panie Krzysztofie nie mieszamy porządku tylko Komisja Zdrowia zaprosiła p. 

Starostę . Ma dużo do rzeczy, bo to radni panie, panie Krzysztofie. Panu głosu 

nie przerywałem to proszę o dokończenie. Bardzo proszę Radców Prawnych o 

odpowiedź.  

Izabela Sikorska: 

Wysoka Rado odczytanie przez p. Przewodniczącego pisma, że została 

zaproszona p. Starosta no oczywiście jest tutaj dopuszczalne. Jednak 

rzeczywiście punkt porządku obrad w tej chwili jest inny i takie już jakby 

dyskusja na temat tej sprawy, bo rozumiem, że tu zaraz będzie wywołana 

dyskusja, albo należałoby zmienić porządek obrad, albo rzeczywiście w 

sprawach różnych przeprowadzić dyskusję i przytoczyć odpowiedź na to pismo. 

Dziękuję. 

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. Dyskusji by nie było, bo by były w sprawach różnych. 

Powoływała się p. Starościna na to zaproszenie na godz. 10.00. Dlatego 

uważałem, że takie pismo powinienem odczytać zgodnie z Zespołem Radców 

Prawnych również nie podważały odczytanie tego pisma. Dziękuję paniom 

bardzo. W sprawach różnych odczytamy pismo do p. Prezydenta Zbigniewa 

Burzyńskiego, Jacka Sikory i do Rady Miasta Kutno.  

Do p-ktu 5: 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy do punktu 5 dotyczy - Informacji o realizacji zadań aktywnych 

form przeciwdziałania bezrobociu w 2011 roku oraz o zamierzeniach na 2012 

rok. 
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Państwo radni otrzymali informację od p.Prezydenta w tej sprawie oraz z 

Powiatowego Urzędu Pracy. 

W tym temacie zaproszona została p.dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w 

Kutnie Danuta Raciborska. 

Informacje były opiniowane przez komisje Rady. Przedstawię opinie komisji. 

- Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik). 

Czy p.Prezydent chce coś dodać do przedstawionej przez siebie informacji? 

Zbigniew Burzyński: 

Nie myślę, że nie.  

Jacek Sikora: 

Czy p. Dyrektor PUP chce wnieść jakieś uzupełnienia do przedstawionej przez 

siebie informacji? Pani Dyrektor? Ale czy pani chce p. Dyrektor wnieść jakieś 

uzupełnienia do przedstawionej przez siebie informacji? Dziękuję.  

Czy państwo radni mają jakieś pytania? P. Krzysztof Wacław Dębski proszę.  

Krzysztof Wacław Dębski: 

Mam pytanie dotyczące planowanych robót publicznych w bieżącym roku. W 

materiałach jest podana i w jednym, i w drugim materiale jest podana 

informacja jaką ilość osób będziemy w ramach tych robót chcieli zatrudnić w 

skali Powiatu 300. Miasto planuje 186 osób. W związku z tym, że no jesteśmy 

na, że tak powiem przełomie początek wiosny już. Zima jest za nami. No miasto 

wygląda jeśli chodzi o stronę estetyczną i porządków no tak bym powiedział 

dosyć średnio źle. W związku z tym widzę, że p. Prezydent Boczkaja ma inne 

zdanie, ale to może się kiedyś przejedziemy po mieście i pokażemy, które 

miejsca są lekko zaniedbane. Pytanie jest następujące kiedy, kiedy te prace ruszą 

i czy będą zatrudnione ekipy przy porządkowaniu miasta uwzględniając te 

właśnie najbardziej zaniedbane ulice i punkty w naszym Kutnie. Dziękuję. 

Jacek Sikora: 

To pytanie p. radny do kogo pan zgłasza? 

Krzysztof Wacław Dębski: 

To jest pytanie do p. Prezydenta. No organizatorem robót publicznych w mieście 

jest Prezydent panie Przewodniczący. Myślę, że pan tą wiedzę ma. Dziękuję. 
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Jacek Sikora: 

Dobrze. Bardzo proszę p. Prezydent Zbigniew Burzyński.  

Zbigniew Burzyński: 

To może ja, ale później jeszcze p. Dyrektor by tutaj dodała. Proszę Państwa tam 

było podane, że my planujemy 180, tak osób? Tak. To były plany. Na dzisiaj już 

wiemy, że tak nie jest. P. Dyrektor może wyjaśni jaki jest stan faktyczny na 

teraz. Wiemy, że to jest mniej. Mniej więcej tak jak my to widzimy w mieście, 

bo trudno mi mówić jak to jest w całym Powiecie, bo my zawsze o tej porze 

przez ostanie chyba dwa, czy trzy lata mieliśmy 70 mniej więcej 80 miejsc tego 

rzędu. W tym roku 35 i prace się u nas zaczęły od 19, a więc od poniedziałku w 

ubiegłym tygodniu. Także no jest to typ jakby o połowę mniej niż w latach 

poprzednich. Skąd to się bierze i tak dalej to już może wyjaśni p. Dyrektor.  

Jacek Sikora: 

Pytanie było. Proszę p. Danuta Raciborska. Do mikrofonu proszę.  

Danuta Raciborska: 

Dziękuję. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado rzeczywiście na komisji, na 

tych komisjach, o których Państwo wspominaliście prezentowałam informacje 

na temat działań w 2011 roku i na temat zamierzeń na rok 2012. W ubiegłym 

roku był to pierwszy rok, gdzie liczba środków przeznaczonych na z Funduszu 

Pracy na aktywne programy przeciwdziałania bezrobociu w całej Polsce była w 

wysokości 
1
/3 środków roku wcześniejszego. Roku 2010. Przypomnę tylko, że w 

roku 2010 Powiat kutnowski dysponował kwotą 20 mln. W ubiegłym roku na 

cały powiat w całym roku dysponowaliśmy kwotą 8.122.000 zł. Z tego miastu 

Kutno w ramach robót publicznych zorganizowało 116 miejsc pracy 

trzymiesięcznych robót publicznych. Ja powiem, że te umowy i roboty 

publiczne ubiegłoroczne przechodziły na rok bieżący 46 stanowisk pracy. 

Miasto Kutno miało jeszcze w dyspozycji i finansowo Powiat kutnowski do 

końca lutego bieżącego roku. Mimo, że zapotrzebowanie tutaj p. Prezydenta na 

ten rok wynosi rzeczywiście na 186 stanowisk. Powiatowy Urząd Pracy nie 

mógł przyznać więcej miejsc oprócz tych miejsc, o których wspomniałam 46 

przechodzących tylko jest to wielkość 79 stanowisk na trzy miesiące. Tak jak p. 

Prezydent wspomniał od 19 lutego rozpoczęło pracę 35 osób. Jeżeli byśmy 

dodali właśnie tą liczbę stanowisk, które przechodziły na ten rok, jak również te 

nowo przyznane miejsca będą to roboty publiczne na poziomie roku ubiegłego.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. Czy Państwo radni mają jakieś pytania jeszcze? P. Krzysztof 
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Matusiak proszę. 

Zbigniew Burzyński: 

Czyli konkretnie jest, jest. 

Jacek Sikora: 

P. Prezydencie p. Krzysztof Matusiak  

Danuta Raciborska: 

70 miejsc pracy tak. 

Jacek Sikora: 

P. Krzysztof Matusiak proszę.  

Krzysztof Matusiak: 

Ja mam pytanie do p. Dyrektor, bo informację mamy od p. Prezydenta i ustąp 

także od pani w trakcie posiedzenia komisji odnośnie kształtowania się 

bezrobocia w 2011 roku jakby pani mogła nam powiedzieć jak to kształtuje się 

na dzień dzisiejszy? Czyli zapewne za luty pani ma dane. Czy to wzrosło? Jak to 

wygląda? 

Jacek Sikora: 

P. Danuta Raciborska proszę. 

Danuta Raciborska: 

W takim razie chciałabym Państwu jestem przygotowana. Mogę Państwu 

przedstawić informacje na koniec lutego bieżącego roku. Na koniec właśnie na 

29 luty tego roku w Powiecie kutnowskim było zarejestrowanych 8176 osób. 

Jeśli byśmy porównali tą liczbę osób bezrobotnych na koniec lutego z lutym 

2011 to nastąpił wzrost bezrobocia w Powiecie o 261 osób. Natomiast jeżeli 

byśmy porównali luty bieżącego roku do stycznia tego roku to ten wzrost 

nastąpił o 234 osoby. Rzeczywiście te miesiące zimowe zawsze no zawsze po 

prostu w tych miesiącach wzrasta bezrobocie. W Powiecie kutnowskim jeszcze 

do miesiąca listopada odnotowywaliśmy spadek. Nawet w listopadzie było 

jeszcze ok. 6800 bezrobotnych. Natomiast przez miesiąc grudzień, styczeń i luty 

przez te trzy miesiące no tak jak powiedziałam nastąpił wzrost bezrobocia do 

8176. Jaki jest udział miasta? Miasto na koniec lutego w mieście Kutnie było 

zarejestrowanych 3283 osoby i 40% to wynosi w całym Powiecie ogólnego 

bezrobocia. Muszę Państwu powiedzieć tak, że Powiat kutnowski w tej chwil 
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ma najwyższą stopę bezrobocia w województwie łódzkim, ale nie jest to 

spowodowane liczbą osób, po prostu liczbą osób bezrobotnych, bo ten wzrost 

tak jak Państwo słyszycie to jest 230-260 nawet w stosunku do roku 

poprzedniego luty 2011 to nie są jakieś wielkie wzrosty bezrobocia. Natomiast 

po prostu zmniejsza nam się liczba zawodowo czynnych. To znaczy, bo właśnie 

te statystyki podaje nam Główny Urząd Statystyczny i to Główny Urząd 

Statystyczny liczy stopę bezrobocia i tak właśnie na koniec stycznia bieżącego 

roku w kraju wynosiła stopa bezrobocia wynosiła 13,2. Natomiast na 23 powiaty 

Kutno ma w łódzkim właśnie 23 powiaty w łódzkim, Kutno zajmuje w tej chwili 

I miejsce 18,6%. Ja myślę, że przyczyną powodem właśnie wzrostu czy, czy 

właśnie tej najwyższego poziomu stopy bezrobocia jest to, że część osób 

młodych zawodowo czynnych wyjeżdża po prostu. Część osób przechodzi na 

emerytury, na świadczenia przedemerytalne. Po prostu ubywa, ubywa osób 

zawodowo czynnych mimo, że mówię wzrost i liczba osób tak bardzo 

drastycznie nie wzrasta.  

Jacek Sikora: 

Czy są jakieś pytania? P. Krzysztof Matusiak proszę. Mogłaby p. Danuta 

wyłączyć na? Proszę włączyć p. Krzysztofie.  

Krzysztof Matusiak: 

Jaka jest stopa bezrobocia w Kutnie, bo 18,6% jest w Powiecie kutnowskim, a 

dla samego miasta Kutno? 

Danuta Raciborska: 

Dla samego miasta Kutna stopy bezrobocia nie liczy się. Z resztą Powiatowy 

Urząd Pracy nie liczy tej stopy. Podaje nam to Główny Urząd Statystyczny tą 

stopę. Ja aktualnie dysponuję stopą na koniec stycznia bieżącego roku.  

Jacek Sikora: 

Dziękujemy bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. P. Krzysztof 

Wacław Dębski proszę.  

Krzysztof Wacław Dębski: 

Ja nie mam pytania. Mam tylko wniosek, żeby w przyszłości w materiałach, 

które otrzymujemy jeżeli następują dosyć istotne zmiany to, żeby te zmiany były 

albo na komisjach już prezentowane na komisjach przed Sesją no, bo między 

186 jako przykład podaję tylko tą kwestię robót publicznych między 186 a 70 no 

jest jednak istotna różnica i taka wiedza powinna być wcześniej tutaj 

dostarczona, bo materiał był przygotowany tak jak patrzę 27 lutego no to 
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rzeczywiście miesiąc prawie czasu no coś się zmieniło, więc te zmiany powinny 

być przekazane. Dziękuję.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. Czy są inne pytania? Nie widzę. Dziękuję bardzo. Dziękujemy 

p. Dyrektor Danucie Raciborskiej.  

Jeśli nie ma więcej pytań uznaję, że Rada Miasta Kutno przyjęła do akceptującej 

wiadomości informacje o realizacji zadań aktywnych form przeciwdziałania 

bezrobociu w 2011 roku oraz o zamierzeniach na 2012 rok, przedstawione przez 

p.Prezydenta i p.Dyrektor PUP w Kutnie. 

Przechodzimy do punktu 6 – podjęcie uchwał w sprawach: 

Do p-ktu 6 “a”: 

Jacek Sikora: 

Podpunkt “a” dotyczy nie naruszania ustaleń studium przez miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w Kutnie pomiędzy 

ul. Jesienną, rzeką Głogowianką i granicą miasta Kutna 

Projektodawca nie wnosi żadnych zmian do projektu. 

Projekt uchwały opiniowały komisje Rady. Przedstawię państwu opinie komisji. 

- Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik). 

Czy są jakieś uwagi lub zapytania do projektu uchwały? Nie ma.  

Przechodzimy do przegłosowania.  

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały? Jednogłośnie.  

Stwierdzam, że Rada Miasta Kutno przy 21 głosach „za” podjęła uchwałę Nr 

XIX/188/12 w sprawie nie naruszania ustaleń studium przez miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w Kutnie pomiędzy 

ul. Jesienną, rzeką Głogowianką i granicą miasta Kutna (załącznik). 

Do p-ktu 6 “b”: 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy do podpunktu “b” dotyczy uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w Kutnie pomiędzy 

ul. Jesienną, rzeką Głogowianką i granicą miasta Kutna. 
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Projektodawca nie wnosi żadnych uwag lub zmian do projektu.  

Projekt uchwały był opiniowany przez komisje Rady Miasta, przedstawię 

państwu teraz opinie komisji. 

- Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik). 

Czy są jakieś uwagi lub zapytania ze strony państwa? Nie widzę.  

Jeśli nie przejdziemy do przegłosowania. 

Kto z pań i panów  radnych jest za podjęciem uchwały? Jednogłośnie.  

Stwierdzam, że Rada Miasta Kutno przy 21 głosach „za” podjęła uchwałę Nr 

XIX/189/12  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w Kutnie pomiędzy ul. Jesienną, rzeką 

Głogowianką i granicą miasta Kutna (załącznik). 

Do p-ktu 6 “c”: 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy do podpunktu “c” nie naruszenia ustaleń studium przez 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w 

Kutnie pomiędzy ul. Łąkoszyńską, ul. Objazdową, torami PKP i wschodnią 

granicą planu przy ul. Staffa 

Informuję, że Prezydent Miasta Kutno pismem z dnia 19 marca 2012 r. znak 

BP.0002.3.2012.BIr.7 wniósł autopoprawkę do uzasadnienia projektu uchwały. 

Wszyscy państwo radni otrzymali tę autopoprawkę. 

Projektodawca wnosi jeszcze jakieś zmiany, uwagi? Nie wnosi.  

Projekt uchwały był opiniowany przez komisje Rady Miasta, przedstawię 

państwu opinie komisji z autopoprawką.  

- Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik).Czy są jakieś 

uwagi lub zapytania do projektu uchwały ze strony państwa? Nie widzę.  

Jeśli nie przejdziemy do przegłosowania. 

Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto 

się wstrzymał? Nie ma.  

Stwierdzam , że Rada Miasta Kutno przy 20 głosach „za” podjęła uchwałę Nr 

XIX/190/12  w sprawie nie naruszenia ustaleń studium przez miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w Kutnie pomiędzy 
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ul. Łąkoszyńską, ul. Objazdową, torami PKP i wschodnią granicą planu przy ul. 

Staffa  (załącznik). 

Do p-ktu 6 “d”: 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy do podpunktu “d” dotyczy uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w Kutnie pomiędzy 

ul. Łąkoszyńską, ul. Objazdową, torami PKP i wschodnią granicą planu przy ul. 

Staffa 

Informuję, że Prezydent Miasta Kutno pismem z dnia 19 marca 2012 r. znak 

BP.0002.3.2012.BIr.7 wniósł autopoprawki do projektu uchwały. Wszyscy 

państwo radni te autopoprawki otrzymali. 

Projektodawca nie wnosi żadnych uwag, zmian.  

Projekt uchwały był opiniowany przez komisje Rady Miasta, przedstawię 

państwu opinie komisji wraz z autopoprawkami. 

- Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik). 

Czy są jakieś uwagi do projektu uchwały? Nie widzę.  

Jeśli nie ma przejdziemy do przegłosowania. 

Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem uchwały z autopoprawką? 

Jednogłośnie.  

Stwierdzam , że Rada Miasta Kutno przy 21 głosach „za” podjęła uchwałę Nr 

XIX/191/12 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w Kutnie pomiędzy ul. Łąkoszyńską, ul. 

Objazdową, torami PKP i wschodnią granicą planu przy ul. Staffa wraz z 

autopoprawką (załącznik). 

Do p-ktu 6 “e”: 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy teraz do podpunktu “e” dotyczy wyrażenia zgody na nabycie 

gruntów pod drogę gminną w obrębie ewidencyjnym Kościuszki.  

Projektodawca nie wnosi żadnych uwag lub zmian.  

Projekt uchwały był opiniowany przez komisje Rady Miasta, przedstawię 

państwu teraz opinie komisji. 
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- Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik). 

Czy są jakieś uwagi lub zapytania do projektu uchwały? Nie widzę.  

Jeśli nie przejdziemy do przegłosowania. 

Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem uchwały? Jednogłośnie.  

Stwierdzam , że Rada Miasta Kutno przy 21 głosach „za” podjęła uchwałę 

XIX/192/12  w sprawie wyrażenia zgody na nabycie gruntów pod drogę gminną 

w obrębie ewidencyjnym Kościuszki (załącznik). 

Do p-ktu 6 “f”: 

Jacek Sikora: 

A teraz przechodzimy do podpunktu “f” dotyczy wyrażenia zgody na nabycie 

gruntów pod drogę w obrębie Raszew-Piaski 

Projektodawca nie wnosi żadnych zmian lub uwag.  

Projekt uchwały był opiniowany przez komisje Rady Miasta, przedstawię 

państwu opinie komisji. 

- Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik). 

Czy są jakieś uwagi lub zapytania do projektu uchwały? Nie widzę.  

Jeśli nie ma przejdziemy do przegłosowania. 

Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem uchwały?  

Stwierdzam, że Rada Miasta Kutno przy 21 głosach „za” jednogłośnie podjęła 

uchwałę XIX/193/12  w sprawie wyrażenia zgody na nabycie gruntów pod 

drogę w obrębie Raszew-Piaski (załącznik). 

Do p-ktu 6“g”: 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy do podpunktu “g” dotyczy wyrażenia zgody na oddanie w 

dzierżawę nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w Kutnie przy 

ul. Goszczyńskiego stanowiącej własność Miasta Kutno na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy – Pana Kazimierza Bagrowskiego 

Projektodawca nie wnosi żadnych uwag lub uwag do projektu uchwały.  

Projekt uchwały był opiniowany przez komisje Rady Miasta, przedstawię 
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państwu teraz opinie komisji. 

- Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik). 

Czy są jakieś uwagi lub zapytania ze strony państwa? Nie widzę.  

Jeśli nie widzę to przejdziemy do przegłosowania. 

Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem uchwały? Jednogłośnie.  

Stwierdzam , że Rada Miasta Kutno przy 21 głosach „za” podjęła uchwałę 

XIX/194/12  w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w Kutnie przy ul. 

Goszczyńskiego stanowiącej własność Miasta Kutno na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy – Pana Kazimierza Bagrowskiego (załącznik). 

Do p-ktu 6“h”: 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy teraz do podpunktu “h” dotyczy wyrażenia zgody na oddanie w 

dzierżawę części nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w Kutnie 

przy ul. Lotniczej stanowiącej własność Miasta Kutno na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy – Pani Bogumiły Siatkowskiej. 

Projektodawca nie wnosi żadnych zmian lub uwag do projektu.  

Projekt uchwały był opiniowany przez komisje Rady Miasta, przedstawię 

państwu teraz opinie komisji. 

- Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik). 

Czy są jakieś zapytania lub uwagi ze strony państwa radnych? Nie widzę.  

Jeśli nie przejdziemy do przegłosowania. 

Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem uchwały? Jednogłośnie. 

Stwierdzam , że Rada Miasta Kutno przy 21 głosach „za” jednogłośnie podjęła 

uchwałę XIX/195/12  w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

części nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w Kutnie przy ul. 

Lotniczej stanowiącej własność Miasta Kutno na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy – Pani Bogumiły Siatkowskiej (załącznik). 
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Do p-ktu 6“i”: 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy do podpunktu “i” dotyczy wyrażenia zgody na oddanie w 

dzierżawę nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych w Kutnie 

w obrębie Raszew - Piaski stanowiących własność Miasta Kutno na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy – Pana Wojciecha Blocha 

Projektodawca nie wnosi żadnych uwag lub zmian do projektu uchwały? 

Projekt uchwały był opiniowany przez komisje Rady Miasta, przedstawię 

państwu teraz opinie komisji. 

- Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik). 

Czy są jakieś uwagi lub zapytania ze strony państwa? P. Irena Bielicka chce coś 

się spytać? Nie. P. Michalski? Też nie.  

Jeśli nie ma uwag przejdziemy do przegłosowania. 

Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem uchwały? Jednogłośnie.  

Stwierdzam , że Rada Miasta Kutno przy 21 głosach „za” podjęła uchwałę 

XIX/196/12  w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych w Kutnie w obrębie 

Raszew - Piaski stanowiących własność Miasta Kutno na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy – Pana Wojciecha Blocha (załącznik). 

 

Do p-ktu 6“j”: 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy do punktu “j” dotyczy przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

miasta Kutno w 2012 roku. 

Informuję, że Prezydent Miasta Kutno pismem z dnia 19 marca 2012 r. znak 

BP.0002.3.2012.BIr.6 wniósł autopoprawkę do projektu uchwały (nowe 

brzmienie §9). Wszyscy państwo otrzymali tę autopoprawkę. 

Czy projektodawca ma jeszcze jakieś  inne zmiany lub uwagi do projektu 

uchwały? P. Prezydent Zbigniew Burzyński. 
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Zbigniew Burzyński: 

Była uwaga z komisji, żeby w rozdziale 8 paragraf 8 wykreślić końcówkę, 

koniec tego zdania. Zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w 

przypadku zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt realizuje schronisko. Na tym 

skończyć. Wykreślić dalszą część. Taki był wniosek komisji. Uznajemy to. Na 

tym kończymy. Wykreślić poprzez zapewnienie dyżuru lekarza weterynaryjnego 

w schronisku. To wykreślamy.  

Jacek Sikora: 

Wszyscy Państwo wnieśli autopoprawkę?  

Projekt uchwały był opiniowany przez komisje Rady Miasta, przedstawię 

państwu teraz opinie komisji. 

- Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik). 

Bardzo proszę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o odczytanie wniosku.  

Andrzej Bieniek: 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kutno odczytał wniosek 

Komisji (załącznik).  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo.  

- Przewodniczący RM przedstawił ciąg dalszy opinii komisji (załącznik).  

Bardzo proszę p. Przewodniczącą Aleksandrę Koszadę o odczytanie wniosku.  

Aleksandra Koszada: 

Dziękuję bardzo.  

- Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska Rady Miasta Kutno odczytała wniosek Komisji (załącznik). 

Dziękujemy p. Prezydentowi za uwzględnienie naszej uwagi. Dziękuję. 

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo.  

- Przewodniczący RM przedstawił ciąg dalszy opinii komisji (załącznik).  
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Czy są jakieś uwagi lub zapytania do projektu uchwały ze strony państwa 

radnych? P. Krzysztof Wacław Dębski proszę.  

Krzysztof Wacław Dębski: 

Przede wszystkim prośba o ustosunkowanie się do wniosku Komisji Rewizyjnej, 

bo nie mieliśmy tutaj informacji i moja uwaga do z resztą zgłaszana na Komisji i 

chciałem ją tez podnieść tutaj. Dyskutowaliśmy na temat finansów, które będą 

musiały być zabezpieczone na realizację tego programu i dowiedzieliśmy się od 

Zastępcy Naczelnika, że nie są tu przewidziane środki na opiekę nad wolno 

żyjącymi kotami. Koty są wyraźnie pokrzywdzone. W związku z tym w 

załączniku do tej uchwały mamy zadania, wymienione zadania priorytetowe 

programu i w punkcie 2 mamy opiekę nad wolno żyjącymi kotami. W związku z 

tym moje pytanie jest takie uchwalamy program, który od razu zakładamy, że 

nie będzie w części realizowany. Mam pytanie do projektodawców tej uchwały i 

tego programu jak chcemy rozwiązać dokładnie ten temat? Dziękuję.  

Jacek Sikora: 

P. Prezydent Jacek Boczkaja proszę.  

Jacek Boczkaja: 

To może ja najpierw te informacje jeszcze Państwu przekażę, bo czy w formie 

pisemnej, czy odczytać? Jak to? Odczytam. Więc tak w sprawie informacja 

dotycząca wyłapywania bezdomnych psów i utrzymanie w schronisku. Mamy 

umowę ze schroniskiem „Przyjaciel” zawartą 1.04.1994r., która zobowiązuje 

właściciela do utrzymania bezdomnych psów wyłapanych z Miasta Kutna ilości 

do 60 sztuk. Taki mamy tam limit ustalony i aktualne stawki no tutaj użyję 

takiego neologizmu „pso dzień” no, bo trudno jest mówić, bo trochę inaczej 

tutaj wynosi 5,15 zł brutto plus miesięczny ryczałt 586,22 zł. Całkowity koszt 

utrzymania bezdomnych psów z terenu miasta w 2011 roku wyniósł 111.100,75 

zł i do tej kwoty należy doliczyć obsługę weterynaryjną, którą też, za które też 

płaci miasto i wynosiła ona 18.978,85 zł. Umowa ta, o której mówiłem dotyczy 

jedynie utrzymania bezdomnych psów i nie obejmuje innych czynności, które 

no mogą, mogą gdzieś tam nam wystąpić. Miasto podpisało również umowę ze 

schroniskiem na opiekę dla psów czasowo odebranych właścicielom. Przypadki 

takie się zdarzają. Jeśli ktoś nie dba należycie o zwierzęta, które ma w swoim 

obejściu no wtedy wydawana jest decyzja administracyjna. Wtedy są zabierane i 

tutaj ta stawka za ten no „pso dzień” wynosi 5,95 zł. W tym jest opieka 

weterynaryjna i w roku 2011 koszty z tego tytułu wynosiły 49.359,35 zł. Teraz 

sprawa wyłapywania bezdomnych zwierząt. Jest to umowa podpisana z firmą 

Herkules i stawki obowiązujące w 2011 roku wynosiły 135 zł brutto za jednego 

skutecznie wyłapanego psa i 75zł w przypadku podjęcia czynności przez 
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wykonawcę w uzgodnionym terminie. Jest to jednakże nieskuteczne. Zdarza się, 

że gdzieś te psy, które były wcześniej zgłaszane się przemieszczą no i trudno 

wtedy je zlokalizować. 55zł plus 8% VAT to jest dodatkowe wynagrodzenie w 

przypadku uśpienia psa przez weterynarza, przez lekarza weterynarii 

przepraszam. Jeżeli chodzi o dni świąteczne i niedziele to stawki te są 

odpowiednio wyższe i za skuteczne wyłapanie psa jest 160zł i 90zł za podjęcie 

tej nieudanej próby. W 2011 roku wyłapanych zostało na terenie miasta 45 psów, 

co kosztowało 6.665zł. W 2011 roku do adopcji przekazano 25 psów z terenu 

Miasta Kutna. I całkowity koszt związany z utrzymaniem psów w schronisku i z 

wyłapywaniem w 2011 roku to było 186.103,95 zł. Jeżeli chodzi o sprawę 

kotów, które są na terenie miasta widać, że one są w jakiś tam sposób 

dokarmiane przez osoby, które się nimi opiekują i tak jak jest napisane, jeżeli 

mamy opiekę nad wolno żyjącymi kotami będzie to w miarę możliwości 

zapewnienie miejsca w schronisku, gdy będą takie, gdy będzie taka 

konieczność. Do tej pory nie mieliśmy takich przypadków, że gdzieś ktoś 

zgłaszał nam jakieś bezdomne koty, które należałoby wyłapać i umieścić. Ja się 

z tym nie spotkałem. Być może to nastąpi. No i w przypadku, gdy będziemy 

mieli takie sygnały od ludzi, że gdzieś jakieś koty się znajdują no to będziemy 

wtedy działać i będziemy to robić doraźnie poprzez wystawianie pokarmu, bądź 

też no może myszy to nie, ale pokarmu i wody no, bo to jest najbardziej istotne. 

Do tej pory nie mieliśmy takich przypadków. Zdarzały się gdzieś tam kiedyś, że 

ktoś zgłaszał, że gdzieś tam jakieś koty po piwnicach się no chodzą, ale to nie 

były takie drastyczne, jak są z psami. Główny problem jest na terenie miasta z 

psami, które rzeczywiście nie ma biegających tak jak no kilkanaście lat temu 

watach, że tak się wyrażę bezdomnych zwierząt. Zdarzają się pojedyncze 

przypadki. Jednak zawsze nie tylko w okresach miłości no niestety tutaj to temat 

wcale nie jest taki, taki czasami śmieszny i wesoły. Po prostu ludzie w sposób są 

bestialsko i okrutnie wyrzucają zwierzęta z domu i to żal jest tych zwierząt, a 

ludzi należy tutaj, którzy to wykonują po prostu piętnować w sposób 

zdecydowany, bo ten problem spada na gminę i potem mamy problemy, 

chociażby z utrzymaniem tych zwierząt, bo proszę Państwa trzeba też 

powiedzieć, że tam psy są utrzymywane w schronisku dożywotnio. One są 

usypiane tylko w przypadkach, kiedy są w jakiś sposób chore, poranione po 

wypadkach, trafiają w takiej no złej kondycji bardzo i psychicznej i fizycznej, 

bo, bo te zwierzęta one też cierpią w sposób psychiczny. Ja byłem w schronisku 

wielokrotnie i widziałem jak mają zwykłą chorobę sierocą, gdzieś stoją i walą 

głową w kratę. To nie są przyjemne rzeczy. Czasami tak do tego podchodzimy w 

sposób z drobnym uśmiechem, ale to wcale nie są sprawy przyjemne. To 

niestety my ludzie jesteśmy winni temu, że te zwierzęta znajdują się tam, a nie 

wśród pseudo kochających ludzi, którzy kupują pieska, a potem wyrzucają na 

bruk. Dziękuję.  
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Jacek Sikora: 

Dziękuję panu Prezydentowi. Czy są jeszcze jakieś pytania? P. Andrzej Bieniek 

proszę.  

Andrzej Bieniek: 

Panie Prezydencie tutaj koleżanka zapisywała te kwoty. Nie zdołała zapisać co 

to znaczy ta kwota 49.359 zł i jeszcze jedno takie, takie pytanie od siebie, bo 

była informacja, że podjęto ileś tam prób wyłapywania, ale nie było 

powiedziane jaka to jest liczba, bo jeżeli 45 psów wyłapano licząc, że zapłacono 

za to 46.500 zł to wychodzi 1000, więc mówię na tego typu pytania, żeby po 

prostu nie było to źle odbierane. Ja rozumiem, że w całym tym koszcie jest 

również koszt całkowity utrzymywania w schroniskach, które po prostu my 

ponosimy.  

Jacek Sikora: 

P. Prezydent Jacek Boczkaja proszę.  

Jacek Boczkaja: 

Nie, te 45 psów wyłapanych to było 6000zł to nie 65.000zł. Ja myślę proszę 

Państwa, żeby nie było, nie było jakiś tych my tę informację Państwu 

przekażemy, bo gdzieś tam, jakieś tam niedosłyszenia i potem powoduje, że, że 

rzeczywiście koszty rosną astronomicznie, a absolutnie nie są.  

Andrzej Bieniek: 

Jeszcze jedno pytanie ile było tych prób, bo tych prób można podejmować 365, 

albo w roku albo 700. Ile tych prób wyłapywania no, bo za próbę jest konkretna 

kwota. Skutecznie 45, a ile prób. Jest taka informacja?  

Jacek Boczkaja: 

Nie wiem ile tych prób było no, ale to. 

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania? 

Jacek Boczkaja: 

Chyba nie będzie z tym problemu większego. Dziękuję.  
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Jacek Sikora: 

Panie Stanisławie proszę do mikrofonu.  

Jacek Boczkaja: 

To może ja już ten. Zrobimy taką informację, żeby tutaj już w pełni pełna była. 

Dopiszemy i przekażemy Państwu radnym. Dziękuję.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo.  

Jeżeli nie ma więcej pytań przejdziemy do przegłosowania. 

Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem projektu uchwały wraz z 

autopoprawką? Jednogłośnie.  

Stwierdzam, że Rada Miasta Kutno przy 21 głosach „za” podjęła uchwałę 

XIX/197/12  w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Kutno 

w 2012 roku wraz z autopoprawkami (załącznik). 

Jest godzina 10.45. Zgodnie z naszą miejską tradycją ogłaszam 15 minutową 

przerwę.  

Przerwa 10.45 – 11.00 

 

Do p-ktu 6“k”: 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy do podpunktu “k” dotyczy przedłużenia czasu obowiązywania 

taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 

Projektodawca wnosi jakieś uwagi lub? Nie widzę.  

Projekt uchwały był opiniowany przez komisje Rady Miasta, przedstawię 

państwu opinie komisji. 

- Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik). 

Czy są jakieś uwagi lub zapytania do projektu uchwały? P. Krzysztof Wacław 

Dębski, p. Włodzimierz Klimecki. 
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Krzysztof Wacław Dębski: 

Znaczy moja uwaga nie dotyczy samego projektu uchwały, bo to wszystkich 

odbiorców cieszy, że ceny są utrzymane. Ja myślę, że tutaj z tym problemu nie 

będzie. Natomiast chciałem nawiązać do dyskusji i zadać pytanie p. 

Prezydentowi czy coś się zmieniło od ubiegłego roku w filozofii, filozofii 

związanej z ustalaniem cen wody i ścieków? Przypominamy sobie dyskusję w 

ubiegłym roku mniej więcej o tej samej porze , kiedy był dyskutowany nowy 

poziom cen za wodę i za ścieki i wówczas Prezydent prezentował filozofię taką, 

że postępujemy myśmy kwestionowali tutaj poziom przyjętych czy 

proponowanych wówczas podwyżek. Prezydent prezentował filozofię taką, że 

no lepiej postępować mniej, a co roku niż postępować co dwa, albo trzy lata i 

wtedy te poziomy wzrostu są wyższe. Odsyłam wszystkich do tej wypowiedzi, 

bo przecież ona jest zanotowana w protokole w ubiegłym roku z Sesji, która się 

tym tematem zajmowała. Dzisiaj mamy sytuację taką, że w ubiegłym roku 

została podjęta przez Radę uchwała. Nowe ceny zostały ustalone. Wywołało to 

protesty szczególnie niektórych firm kutnowskich, które uznały, że podwyżka 

cen za odprowadzanie ścieków jest zdecydowanie za wysoka. Były czytane też 

tutaj na tej sali przez Przewodniczącego listy. Z tego, co sobie przypominam 

Exdrob w tym temacie się wypowiadał. Były również inne firmy, które miały 

uwagi do tego i tak w ubiegłym roku przyjęliśmy poziom cen wody i za 

odprowadzane ścieki firmy skonsumowały czy odnotowały znaczące przyrosty. 

Wynik z tego, co wiem PWiK ponad 800.000zł za ubiegły rok. Rekordowy w 

ogóle w historii. Nie przypominam sobie, żeby taki wynik osiągnęła firma 

komunalna zajmująca się tym tematem. GOŚ chyba tam ponad 300.000 zł, a 

więc mamy sytuację taką, że najpierw drenujemy i ustawiamy poziom, poziom 

strasznie wysoko. Potem robimy lekki oddech i za dwa, trzy lata wracamy z 

powrotem. No jest to zupełnie wbrew filozofii, którą prezentował wówczas p. 

Prezydent. W związku z tym mam konkretne pytanie czy coś się zmieniło i jak 

będą reagowały nasze firmy np. na sytuację taką, że te poziomy, które zostały, 

które dzisiaj są jeszcze obowiązujące no jakby zmusiły firmy kutnowskie do 

szukania innych rozwiązań. I z tego co wiem to Pini Polonia np. uzyskała już 

pozwolenia i się zastanawia nad budową własnego ujęcia wody. Exdrob będzie 

również w te tematy inwestował i rozważa podjęcie działań. W związku z tym 

no jest obawa, że tego typu, tego typu działanie w efekcie no jakby nam może w 

przyszłości skrócić trochę sprzedaż i możliwości pozyskiwania, pozyskiwania 

no tych wpływów. To, co się stało w ubiegłym roku jakby w sposób ewidentny 

świadczy, że trochę przesadziliśmy z cenami, które zostały wówczas przyjęte. 

Cieszy oczywiście, że dzisiaj nie podnosimy tylko mówię jak to się ma do 

filozofii prezentowanej przez p. Prezydenta i bardzo bym prosił, żeby p. 

Prezydent się do tego ustosunkował. Dziękuję.  
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Jacek Sikora: 

P. Prezydent Zbigniew Burzyński proszę.  

Zbigniew Burzyński: 

Czy filozofia się zmieniła? Powiedziałbym, że nie, ale realia się zmieniają. Nie 

filozofia. Bazowaliśmy my i przedsiębiorstwa, GOŚ i PWiK zawsze na historii. 

Rok do tyłu, dwa lata. Stąd ta obserwacja w latach poprzednich była jakby bazą 

do wyjścia na dany rok, czy lata następne i jeszcze do roku praktycznie 

ubiegłego było się jakby troszkę zwijanie ze sprzedażą. Był spadek zużycia 

wody, a więc było to kompensowane, wzrost kosztów był kompensowany 

wzrostem cen. W tamtym roku była już jedna firma, co prawda, która już wzięła 

tej wody dosyć dużo, relatywnie dużo w 2010 roku, ale tak naprawdę to nie było 

wiadomo ile ona w 2011 weźmie. Dzisiaj jesteśmy wszyscy mądrzejsi. Ile 

wzięła tej wody? Ile wzięła ścieków? I przy okazji pojawiła się druga firma, 

która też wzięła odpowiednio dużo wody. Myślę o Hoopie i to jest podstawa do 

kalkulacji na ten rok no, a być może będzie to i dalej w tą samą stronę kroczyło, 

bo trzeba sobie jeszcze opowiedzieć jedną rzecz. Trzeba rozdzielić wodę od 

ścieków. Wodę od ścieków. Woda jest relatywnie no na średnim poziomie tam 

2,50zł ileś prawda, a zmiana duża, która była w tamtym roku duża, nie dla 

wszystkich to była zmiana w cenach ścieków związana z ilością zawiesiny. To 

była zmiana jakby sposobu naliczania. Wcześniej nie braliśmy pod uwagę 

zawiesiny co się tam niesie, tylko wykładnikiem był chemiczne 

zapotrzebowanie tlenu tzw. wskaźnik HZ od HZ. Tylko były tam wzrosty ceny, 

się okazało właśnie po doświadczeniach z firmą Pini, że oprócz HZ ważna jest 

zawiesina i to między innymi dotknęło i Bakomę, znaczy już nie Bakomę tylko 

Mleczarnię Łowicz w Kutnie i Exdrob. Głównie ścieki z powodu właśnie tego, 

co te ścieki niosły. Tutaj był podskok w przypadku tam, gdzie no nie mieli 

swoich podczyszczalni właściwych, gdzie to wszystko ładowali do sieci 

miejskiej. Natomiast woda no to był wtedy wzrost tam paroprocentowy, aż się 

dla główno ogólnych mieszkańców też był paroprocentowy. Natomiast dotyczył 

głównie tych ścieków, gdzie była duża zawiesina. I teraz co się zaczęło w roku 

ubiegłym? Pini wzięło ponad 500 chyba 540 wzięli ileś tysięcy m
3
 wody. 

Dobowo o ile pamiętam nawet Hoop brał 1400m
3
 wody. Co wcześniej, we 

wcześniejszych latach jak już Kofola była no to było ok.100 tam 150, niedużo, 

także poziom zużycia wody, poboru wody. Nie mówimy o ściekach. Wody. Z 

takiego przeciętnego z lat poprzednich na poziomie 2.800.000zł wskoczył za rok 

ubiegły na gdzieś 3 prawie, prawie 3.500.000zł, a więc zużycie wody duże, 

odpowiedni wzrost przy okazji ścieków. Nie proporcjonalny, bo Hoop wiadomo 

leje w butelki i nie ma ścieków z tego tytułu, także, że taka jest ta filozofia, że 

przybyło znacznie po stronie przychodów, a więc nie ma potrzeby podwyższania 

ceny w tym roku, a nie wiemy co dalej. Jeżeli dojdą kolejni klienci, że będą te 

przychody z tytułu sprzedaży wody, wody przede wszystkim, a ścieki to idą przy 



Protokół Nr XIX/12 – 27.03.2012 r. 
 

35 

 

okazji no to będą może i kolejny raz podobne sytuacje. No, bo po co mamy 

jednak podwyższać nawet tam śladowo te 2, czy 3 % no skoro nie ma potrzeby 

ekonomicznej z tytułu funkcjonowania obu firm, także no tak to wygląda, czyli 

racje ekonomiczne, które no zafunkcjonowały na naszym rynku. Po prostu duzi 

odbiorcy wody.  

Jacek Sikora: 

P. Krzysztof Wacław Dębski proszę.  

Krzysztof Wacław Dębski: 

Znaczy ja bym prosił jeszcze może, żeby Prezydent się ustosunkował do, do tej 

sytuacji no, o której mówiłem, że część tych firm rozważa inwestycje we 

własnym zakresie, albo we własne ujęcie wody albo załatwianie tematu 

oczyszczenia pewnych ścieków. W związku z tym no jest to jakieś potencjalne 

zagrożenie. Ono może dzisiaj jeszcze nie jest tak wyraźnie zidentyfikowane, ale 

tego typu działania te firmy podejmowały. Czy mamy taką wiedzę i czy 

jesteśmy przygotowani na, na tą sytuację, bo ona w sposób ewidentny może, 

może naruszyć no te planowane przez nas sprzedaże i wody, i przyjmowania 

ścieków. To po pierwsze, po drugie też mam już taki wniosek na przyszłość, 

żeby materiał, który otrzymujemy, żeby był materiałem jednak zdecydowanie 

bardziej pełnym, nie materiałem taki, jaki w tym roku otrzymaliśmy, gdzie poza 

ogólnymi stwierdzeniami i informacjami dotyczącymi cen, czyli powtórzonych 

taryf, które już przecież doskonale znamy to nie ma tutaj takich podstawowych 

informacji jak struktura kosztów wykonana w ubiegłym roku, struktura 

wpływów w poszczególnych grupach, wynik, jak ten wynik chcemy 

konsumować, ile płacimy podatku z tytułu np. osiągnięcia 800.000zł i tak dalej, 

i tak dalej. No tu nie ma żadnej wiedzy na ten temat. Ja uważam, że dwa dni no 

w tych zasadniczych kwestiach no taką wiedzę powinni otrzymywać i prośba, 

żeby do tego takie uzupełnienie przygotować, a w przyszłości no, żeby jednak 

ten materiał był znacznie pełniejszy. Dziękuję.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. Bardzo proszę p. Prezydent Zbigniew Burzyński.  

Zbigniew Burzyński: 

Odnośnie pierwszej części pytania to wiedzę mamy taką powiedzmy no jak to te 

firmy, które tutaj p. radny wspomniał, że, że tam mówią no, żeby coś z tą wodą, 

żeby była tańsza to sobie będą sami może wydobywać. To nie do końca tak, że 

ktoś ma tylko swoją wolę i chęci, bo np. firma Pini ma zgodę na poszukiwania, 

czyli ma odwiert badawczy. Czy trafi, czy będzie tą wodę miała w tej 

wydajności niewiadomo, ale potem musi mieć zgodę na eksploatację i to będzie 
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nasza wola czy taką zgodę dostanie. To jest jedno. No to samo dotyczy firmy 

Exdrob, chociaż o ile pamiętam Exdrob ma swoje ujęcie. Ma już jakieś 

pozwolenia wcześniej wodno prawne i chyba no, jeżeli będzie mu się to 

opłacało no może tak się stać. Chociaż to jest różnie, prawda, bo jednak to 

wtedy ta cała rozbudowa całej tej infrastruktury, stacji uzdatniania no czy to się 

opłaca to się okaże. A co do ścieków to może i bardzo dobrze, że te niektóre 

firmy myślą o tym, żeby poprawić, bo wtedy te koszty będą jednak niższe po 

stronie GOŚ-iu. Jeżeli nie będzie tej zawiesiny taka jest, bo głównie ścieki i tak, 

co by było no nie wyleją, nikt nie wyleje gdzieś za płot, nie wypije tylko musi 

puścić do kanalizacji, więc i tak dopłyną do GOŚ-iu. Będą lepsze, będą w 

niższej taryfie opłatowej, ale też będą mniejsze koszty na polielektrolit i tak 

dalej, na wywóz, utylizację osadu pościelowego i tak dalej, a więc tu się na 

pewno to gdzieś będzie kompensowało. No przyszłość pokaże w którą stronę to 

pójdzie. Na pewno wzrost sprzedaży potencjalnie jeszcze powinien być 

przynajmniej wody, a co za tym ścieków. No chociażby kolejny zakład z 

Hamburger Pini, który tam też zakłada typu 400, 500 m
3
 na dobę. W czerwcu 

byłby uruchomiony, a więc dodatkowa sprzedaż. No mamy jakieś tam sygnały 

lekkie, że Ikelog może coś w końcu ruszyć, który też jest potencjalnie dużym 

odbiorcą wody i odprowadzanych ścieków, czyli no to jest żywy mechanizm. 

Trudno powiedzieć jak to się wszystko będzie dalej układało.  

Jacek Sikora: 

Dziękujemy p. Prezydencie. 

Zbigniew Burzyński: 

A to jeszcze jedna rzecz. Co do materiałów. Co do materiałów to pomijając 

różne sprawy to pierwsza rzecz, że jeżeli nie ma zmiany taryfy, więc nie ma 

ustawowego obowiązku, żeby załączać całe kalkulacje i tak dalej, i tak dalej, 

więc dlatego może to jest krótki materiał, ale druga prozaiczna sprawa, że w obu 

firmach w tym roku było badanie bilansu. To się skończyło już? To się kończy, 

ale to sprawozdania w każdym bądź razie formalnie jeszcze do nas nie wpłynęły, 

nie mamy. Będzie moment, kiedy będzie skwitowanie obu spółek. Wtedy 

materiały będą, bo przecież będzie informacja o działaniach międzysesyjnych. 

Wtedy materiał będzie.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. P. Włodzimierz Klimecki proszę.  

Włodzimierz Klimecki: 

Panie Prezydencie w związku z powyższym, co pan teraz powiedział no, ale 

chcieli właśnie może dla informacji dla Rady oczywiście rozkwitowanie będzie 
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w późniejszym terminie, ale chodziłoby mi praktycznie aktualnie jesteśmy w 

stanie coś taką informację uzyskać? Jakie były zyski i jak ten zysk był np. 

zużytkowany przez przedsiębiorstwa? Ile wprowadziliśmy do Skarbu Państwa i 

ile poszło na inwestycje czy na Kutno swoich do siebie. Zabezpieczenie swoich 

potrzeb, jak również urządzeń i tak dalej, i tak dalej. Dziękuję.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. P. Prezydent Zbigniew Burzyński. 

Zbigniew Burzyński: 

Ja myślę p. radny, że teraz w tej chwili to tak no nie będziemy tworzyć 

sztucznych dokumentów. Wiem, że za mniej więcej na w przeciągu chyba już 

miesiąca będą już walne zgromadzenia wspólników, gdzie materiały będą już 

pełne. Wszystko do wglądu wiadomo, że jest. Ja jeszcze tych materiałów nie 

widziałem. Znaczy wiem powiedzmy ustnie, ale jak się obejdzie to, to inaczej 

wygląda.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo.  

Jeśli nie ma więcej pytań przejdziemy do przegłosowania. 

Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto 

się wstrzymał? 

Stwierdzam, że Rada Miasta Kutno przy 19 głosach „za” podjęła uchwałę 

XIX/198/12  w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków (załącznik). 

Do p-ktu 6“l”: 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy do punktu “l” dotyczy zmiany wieloletniego planu rozwoju i 

modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w okresie II 

półrocze 2009 r. - I półrocze 2012 r., będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. w Kutnie 

Projektodawca nie wnosi żadnych uwag do projektu uchwały. 

Projekt uchwały był opiniowany przez komisje Rady Miasta, przedstawię 

państwu opinie komisji. 

Państwo radni otrzymali odpowiedzi na wnioski Komisji Rozwoju i Zdrowia.  
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- Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik). 

Bardzo proszę Przewodniczącego Komisji Rozwoju o odczytanie wniosku.  

Krzysztof Matusiak: 

To jest wniosek wspólny z Komisją Zdrowia.  

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Miasta, Gospodarki Gruntami i 

Ograniczania Bezrobocia Rady Miasta Kutno odczytał wniosek Komisji 

Rozwoju Miasta, Gospodarki Gruntami i Ograniczania Bezrobocia Rady Miasta 

Kutno i Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Praworządności Rady Miasta 

Kutno (załącznik).  

Jacek Sikora: 

- Przewodniczący RM przedstawił ciąg dalszy opinii (załącznik).  

Czy są jakieś uwagi lub zapytania do projektu uchwały? P. Krzysztof Matusiak 

proszę.  

Zbigniew Burzyński: 

Momencik. Informacje Państwo dostaliście, bo to dzisiaj. Wczoraj dostaliśmy z 

PWiK właśnie na ten, na ten wniosek, także tu jest wszystko po kolei 

wyszczególnione w tych materiałach. 

Jacek Sikora: 

P. Krzysztof Matusiak proszę.  

Krzysztof Matusiak: 

W informacji jest podane, podane są działania, które były wykonywane w 2011 

roku. Chodzi o przebudowanie, przebudowę przyłączeń wodociągowych. To 

dotyczyło kilku ulic. Należy powiedzieć, że przebudowa ta była związana z 

awarią, czyli w najbliższych latach należałoby te ulice, te sieci wodociągowe 

uwzględnić w planach wieloletnich. Z tych wymienionych ulic ul. Północna jest 

w planie wieloletnim uwzględniona do przebudowy. Znaczy myślę, że PWiK 

będzie monitorował, a stan techniczny tych przyłączeń, tych ulic, aby w 

przyszłości to nie dochodziło do jakiś tam większych awarii. I jeszcze mam 

takie zapytanie do p. Prezesa PWiK chodzi o ul. Nowowiejską. Ulica ta jest w 

bieżącym roku przewidziana w planie do, do budowy, a wodociąg jest 

wybudowany w latach 70, czyli gdzieś ok. 40-letni i w bieżącym roku była 

awaria tej sieci wodociągowej. Czy w związku z tą awarią jest przewidywana 

przed budową tej drogi wymiana tego wodociągu? Dziękuję. 
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Jacek Sikora: 

P. Prezes proszę do mikrofonu.  

Witold Kamiński: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Prezydencie faktycznie miała 

miejsce awaria ul. Nowowiejskiej i jak Państwo zauważyliście nie ma tego 

zadania, tej inwestycji w planie tym najbliższym 3-letnim. Nie ma też sygnałów, 

iż ta sieć jest siecią. Jedna awaria czasem trzeba rozważyć czy usuwania awarii 

od strony ekonomicznej jest rozwiązaniem lepszym niż budowanie nowej sieci, 

czy też modernizacja. Aczkolwiek metody pozwalają, by nawet wtedy, kiedy 

będzie nowa nawierzchnia metodą bezwykopową popularnym krakingiem tę 

sieć unowocześnić, także nie ma w planie, a czas pokaże. Jeżeli te awarie się 

będą mnożyły wtedy nad zadaniem, nad kwestią się pochylimy.  

Jacek Sikora: 

P. Prezesie a czy istnieje możliwość sprawdzenia tej sieci w ul. Nowowiejskiej, 

bo np. po oddaniu ul. Ogrodowej zauważyliśmy, że tych awarii na ul. 

Ogrodowej było no dość dużo. Czy przed przystąpieniem prac związanych z 

budową ul. Nowowiejskiej Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji 

sprawdziłoby ten wodociąg na ul. Nowowiejskiej?  

Witold Kamiński: 

Pewnie, znaczy na pewno jest o możliwe. Aczkolwiek ja nie wezmę 

odpowiedzialność za stan wodociągu po wybudowaniu tej drogi. Jak wiemy 

doskonale to budowniczy mogą dużo spustoszenia zrobić. Po tym w tym 

wodociągu sprzęt ciężki, także nie będzie to na pewno odzwierciedleniem 

naszego badania.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze pytania lub uwagi? Nie widzę.  

Jeżeli nie przejdziemy do przegłosowania. 

Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto 

się wstrzymał? Dziękuję.  

Stwierdzam, że Rada Miasta Kutno przy 16 głosach „za”, 5 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę XIX/199/12  w sprawie zmiany 

wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

urządzeń kanalizacyjnych w okresie II półrocze 2009 r. - I półrocze 2012 r., 

będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. w 
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Kutnie (załącznik). 

Do p-ktu 6“ł”: 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy do podpunktu “ł” dotyczy uchwalenia wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na 

okres II półrocze 2012 r. - I półrocze 2015 r., będących w posiadaniu 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. w Kutnie 

Czy projektodawca chce wnieść jakieś uwagi lub zapytania? Nie widzę.  

Projekt uchwały był opiniowany przez komisje Rady Miasta, przedstawię 

państwu teraz opinie komisji. 

- Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik). 

Bardzo proszę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o odczytanie wniosku.  

Andrzej Bieniek: 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji (załącznik).  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo.  

-Przewodniczący RM przedstawił ciąg dalszy opinii komisji (załącznik).  

Czy są jakieś uwagi lub zapytania do projektu uchwały ze strony państwa 

radnych? 

Bardzo proszę Przewodniczącego o odczytanie wniosku.  

Krzysztof Matusiak: 

To jest ten sam wniosek, który był wspólnie z Komisją Zdrowia, czyli też 

dotyczyło tej samej treści. 

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo.  

-Przewodniczący RM przedstawił ciąg dalszy opinii komisji (załącznik).  

Czy są jakieś uwagi lub zapytania do projektu uchwały ze strony państwa 

radnych? P. Włodzimierz Klimecki, przygotowuje się p. Krzysztof Matusiak.  
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Zbigniew Burzyński: 

Panie Przewodniczący. 

Jacek Sikora: 

Proszę?  

Zbigniew Burzyński: 

Może do tej uwagi z dwóch komisji zgłaszanej. Chciałbym. 

Jacek Sikora: 

P. Prezydent udzielił odpowiedzi. Nie? 

Zbigniew Burzyński: 

Nie, tego nie.  

Jacek Sikora: 

Ustnie.  

Zbigniew Burzyński: 

Ustnie. Tak, tak. A do tej uwagi nie było.  

Jacek Sikora: 

Proszę. 

Zbigniew Burzyński: 

Proszę Państwa jak przeczytałem uwagę to zacząłem się mocno zastanawiać. 

Otworzyłem ten plan zadań wieloletnich drogowych tegorocznych i dalszych i 

tak mówiąc to nie bardzo znalazłem ten brak skorelowania o jakie tu ulice może 

chodzić. No dopiero po jakiś tutaj rozmowach z niektórymi radnymi to się 

okazało, że mieli tu na myśli koledzy ul. Bukową, ale nie tylko to jeszcze jakie? 

Bo Bukowa to od razu mówię, jeżeli Bukowa to generalnie jest kanalizacja. 

Jeżeli będzie tam sprawa, że brakuje na końcówce czy jak to przy budowie drogi 

najwyżej będzie to dorobione, bo generalnie to Bukową uważa się, że jest, 

przecież Pionier by nie budował osiedla jakby nie miał tam kanalizacji, a więc 

jeżeli tam gdzieś na końcówce może brakować to już w zadaniu drogowym 

będzie, przecież tak się nieraz robiło. Tam się gdzieś coś dobudowywało. Czy 

jeszcze o jakieś inne chodziło?  
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Jacek Sikora: 

1-go Maja. 

Zbigniew Burzyński: 

Ale mówimy o kanalizacji sanitarnej. A Grunwaldzka to już chwileczkę. 1-go 

Maja sanitarną ma, bo my mówimy tu o jest plan sanitarny kanalizacji, wody, bo 

korelacja z planem PWiK. Nie mówimy o deszczówkach, bo to nie jest w ich 

zakresie. Tu nie ma, przecież planów deszczówek, a więc ja mówię, jeżeli 

czytam Azaliowa, Łęczycka, 1-go Maja, Bukowa, Krzywa. Kochanowskiego 

oczywiście będzie, bo jest. Jest jeszcze Jesienna się pojawia.  

Jacek Sikora: 

Bardzo proszę do mikrofonu.  

Zbigniew Burzyński: 

Krzywa, Chmielna, Kolumba, Skłodowska, ZHP to w dwóch przypadkach nie 

ma, ale to będzie, kiedy będą tam te sprawy drogowe robione, także no mówię 

no czyli co jeszcze?  

Andrzej Bieniek: 

Skończenie Królowej Jadwigi.  

Zbigniew Burzyński: 

Grunwaldzka, Jesienna myślę, że będzie to zadanie, które przyjmiemy jako 

miasto, żeby zakończyć te sprawy kanalizacyjne. To są ulice wylotowe. Jak 

wiadomo do 15-go miasto powinno być w pełni skanalizowane, a więc myślę, że 

na przyszły rok wprowadzimy. 

Jacek Sikora: 

Kiedy?  

Zbigniew Burzyński: 

Jesienna, Grunwaldzka ze środkami zewnętrznymi postaramy się pozyskać, 

żeby te ulice pociągnąć do granic miasta, żeby nawet i Gmina Kutno się mogła 

podłączyć, a więc Jesienna, Grunwaldzka od ronda, od tego ronda na obwodnicy 

do ul. Zielonej tam, gdzie się Bielawki będą mogły dołączyć, a wtedy i obok ul. 

Żniwna. Postaramy się środki zewnętrzne, żeby, żeby te sprawy zakończyć. Po 

paru latach, gdzie nie robiliśmy kanalizacji w takim większym zakresie to, to 

byśmy spróbowali jeszcze no jakby przejąć na siebie, bo PWiK jak widzicie 
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Państwo ma potężne zadania przede wszystkim z wodą. Z wodą, żeby po iluś 

tam latach zmodernizować i stację uzdatniania i doprowadzić jeszcze tam do 

większego bezpieczeństwa zasilanie tam tej dzielnicy przemysłowej.  

Jacek Sikora: 

P. Andrzej, ale jeżeli w tym temacie p. Andrzeju, bo. 

Andrzej Bieniek: 

Tak.  

Jacek Sikora: 

Tak, proszę.  

Andrzej Bieniek: 

W związku z dokończeniem modernizacji ul. Królowej Jadwigi miała być 

robiona najpierw kanalizacja tam też. 

Zbigniew Burzyński: 

Ale jaka kanalizacja? Poczekaj, poczekaj. Jaka kanalizacja? My nie mówimy o 

deszczowych kanalizacjach tylko, bo to jest z drogami związane, tylko o 

sanitarnej, bo temat był korelacja planu PWiK z planami drogowymi miasta, a 

więc jest mniej więcej dwa, czy trzy przypadki, które będą robione.  

Jacek Sikora: 

To wszystko w tym temacie? Dziękuję. Wszystkie ulice do kiedy mają być 

skanalizowane panie Prezydencie? 

Zbigniew Burzyński: 

Czy wszystkie to trudno powiedzieć, bo szkoda trudno myśleć, żeby tam 

Raszewską robić aż tam do przejazdu tam do. 

Jacek Sikora: 

Proszę o spokój. 

Zbigniew Burzyński: 

Czy ulicę tam Zachodnią i tak dalej. Wtedy na pewno trzeba będzie wejść w 

inne metody właśnie jakieś tam lokalnych podczyszczalni domowych czy no, bo 

ciągnąć 2 km po to, żeby dwa domy podpiąć to już nie ma w ogóle sensu trzeba 
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to inaczej rozwiązać. 

Jacek Sikora: 

A ul. Łódzka ponad sto domów. Kiedyś była nawierzchnia zrobiona. 

Zbigniew Burzyński: 

Też trzeba do tego przypiąć. 

Jacek Sikora: 

Nie ma. 

Zbigniew Burzyński: 

Na Łódzkiej nie ma.  

Jacek Sikora: 

Asfalt położony, a kanalizacji nie ma.  

Zbigniew Burzyński: 

Ale Łódzka była w zamysłach, że będzie część ludzi podpięta do Makowej, a 

część będzie z drugiej strony tam między cmentarzem tam jest takie miejsce 

taka droga nienazwana, czy może już nawet nazwana wzdłuż cmentarza. No w 

każdym razie po stronie zachodniej ul. Łódzkiej. 

Jacek Sikora: 

Dobrze. Panie Prezesie mam takie pytanie do p. Prezesa Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji. Większość osób pamięta na tej sali często były 

rozmowy. Inwestycja bardzo, bardzo finansowo duża. Lata 2000 przed 

wyborami na łapu capu chyba wszystko tak szybko zrobione, albo przed 

przyjazdem Biskupa nie wiem przed czym i nagle od samego początku 

zakończenia tej inwestycji na ul. Łąkoszyńskiej mamy non stop problemy. Z 

resztą mówiłem tutaj na tej sali. Blokady, szambo w piwnicach, szambo w 

wannie, u osób na parterze. Ja to mówię już od kilku lat jeszcze za Świętej 

Pamięci poprzedniego Prezesa i tak obiecuje mi się, mi przepraszam, nie mi 

mieszkańcom, tysiącom mieszkańców. Nie jednej osobie, nie dwóm osobom, nie 

trzem, ale tysiącom obiecuje się, że do tego przedsięwzięcia zabierzemy się w 

danym roku, w następnym roku, w następnym roku. Teraz czytam i jest napisane 

ul. Łąkoszyńska niezbędne jest też udrożnienie przepływów w kanale 

sanitarnym odcinek od ul. Nowowiejskiej do Tęczowej fi 400 420 mb. Nie wiem 

czy tam jest 420 kontynuacja przebudowy kanału prowadzonych w latach 2000-
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2001. Pogarsza się stan nawierzchni ul. Łąkoszyńskiej prawdopodobnie w 

związku z pogarszającym się stanem technicznym kanału. Z uwagi na 

szczupłość środków finansowych znaczące koszty innych zadań realizację 

zadania uzależnia się od otrzymania środków zewnętrznych z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska w Łodzi. Panie Prezesie, jeżeli tych środków 

zewnętrznych nie dostaniemy ta ulica nadal nie będzie zrobiona w przyszłym 

roku? Czy i jedno pytanie. Drugie pytanie czy zmonitorowaliśmy te odcinki i 

jakie są wyniki monitoringu tej sieci kanalizacyjnej, bo już mieliśmy 

zmonitorować to w ubiegłym roku. Trzecie pytanie czy są plany przygotowane 

do przebudowy tego odcinka?  

Witold Kamiński: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Prezydencie kwestia środków to 

kwestia jedna. Nie dopuszczam sytuacji, że on się nie pojawią na to zadanie. 

Druga kwestia o wiele istotniejsza w tym momencie to możliwości techniczne 

firmy. Ja byłem kilka lat mieszkańcem tego osiedla i dokładnie pamiętam kiedy 

odcinek niemalże od kościoła do, do trasy był przebudowywany. Takim 

sprzętem, takim odwodnieniem na dzień dzisiejszy, takie odwodnienie jest 

potrzebne. My nie dysponujemy. Na dzień dzisiejszy od kilku dni właściwie 

jesteśmy w posiadaniu ekspertyzy hydrogeologicznej. Woda jest na poziomie 

2,5m. Teren wszyscy doskonale sobie zdajemy jaki to teren. To pewna 

kurzawka. Monitoring ten kanał jest najnormalniej w świecie zarwany, czy też 

załamany stąd i taka nawierzchnia drogi.  

Jacek Sikora: 

Ale to w wyniku badań monitorowania, tak? 

Witold Kamiński: 

Tak. 

Jacek Sikora: 

I te wyniki można dostać? 

Witold Kamiński: 

Proszę? 

Jacek Sikora: 

Jak był kanał zbadany, zmonitorowany t wyniki można dostać? 
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Witold Kamiński: 

Bezwzględnie.  

Jacek Sikora: 

I panie Prezesie mam takie pytanie to kiedy nastąpi realizacja tego zadania, bo 

tak czy środkami PWiK, czy innymi firmami jak mógłbym tak konkretne, bo 

sam pan wie, że rozmawiamy tutaj od kilku lat i ten odcinek jest od kilku lat 

przenoszony na następny rok, na następny. Ja w poprzedniej kadencji mówiłem 

o tym odcinku ul. Łąkoszyńskiej. Dwie kadencje temu mówiłem o ul. 

Łąkoszyńskiej, bo to nie jest problem Jacka Sikory. To jest problem iluś tam 

tysięcy osób i nie chciałbym mieszkać w blokach, gdzie co jakiś czas pojawiają 

się fekalia w piwnicy, ale gdzie blokady są. Sam z resztą pan wie, że jeździcie 

na te blokady. Brak światła, pompa nie działa. Nie życzyłbym nikomu 

przebywania w takim sąsiedztwie. No sami wiecie, że zarywa, zarywa się ta 

ulica i mam pytanie czy Przedsiębiorstwo rozpocznie te roboty w 2013 roku czy 

firma zewnętrzna? Jaka jest realizacja, żeby takie konkrety padły na tej sali, bo 

te konkrety już słyszę naprawdę już powiem no jedna kadencja, druga kadencja, 

trzecia kadencja i dla mieszkańców ja jestem zobligowany do zapytania tego.  

Witold Kamiński: 

Odpowiem najprościej jak potrafię , jeżeli ten plan szanowna Rada zatwierdzi 

będziemy robili, czynili przygotowania, by to zadanie zrealizować. 

Jacek Sikora: 

Czyli w 2013 roku? 

Witold Kamiński: 

Zgodnie z zapisem w planie.  

Jacek Sikora: 

No, ale zgodnie z zapisem w planie już do tej pory, zgodnie z rozmowami 

powinniśmy ten zgodnie z zapisem w planie do tej pory już nie powinno być 

problemu zgodnie z rozmowami na tej sali. Zgodnie z zapisem w planie w 2013 

roku ul. Łąkoszyńska będzie zrealizowana. 

Witold Kamiński: 

Jest to dokument obligujący Zarząd do tego, by to zadanie zacząć realizować.  
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Jacek Sikora: 

Ale czy będzie zrealizowanie panie Prezesie?  

Witold Kamiński: 

Czy będzie zrealizowane? 

Jacek Sikora: 

Tak.  

Witold Kamiński: 

Jeżeli będą środki będzie zrealizowane.  

Jacek Sikora: 

Czyli znowu pewnie kolejna obietnica niepokryta? Nie panie Prezydencie ja 10 

lat zadaję to pytanie. 10 lat. To nie jest rok, dwa, trzy. To jest 10 lat. I teraz 

słyszę, że jeżeli będą środki.  

Witold Kamiński: 

Na wstępnie wspomniałem, na wstępie, że to nie tylko Narodowy czy też 

Wojewódzki Fundusz dołożymy wszelkich starań, aby te środki pojawiły się na 

koncie i zadanie zlecimy.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo.  

Witold Kamiński: 

Również dziękuję.  

Jacek Sikora: 

I tą ekspertyzę p. Prezesie można otrzymać, tak? Monitorowania kanału.  

Witold Kamiński: 

Sam dostarczę. 

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. Bardzo proszę p. Włodzimierz Klimecki. Przygotowuje się p. 

Jerzy Runiński, pan przepraszam Krzysztof Matusiak i Jerzy Runiński.  
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Włodzimierz Klimecki: 

P. Prezydencie i może p. Prezesie również w tym temacie tylko może w innym 

również chodzi o Kilińskiego, Narutowicza no też już kilka lat prosimy, żeby to 

zrobić, bo akurat w tym miejscu miasto wygląda nieciekawie i dla mieszkańców 

to zaczyna być coraz bardziej no śmieszne i cały czas mówimy faktycznie 

mówimy cały czas środki i nie mamy jeżeli w któryś momentach w innych 

dziedzinach te środki mogliśmy zdobywać wtedy okazuje się, że tych środków 

nie możemy zdobyć. To jest pierwsza sprawa. Druga sprawa cały czas liczymy 

na to, że Pańska firma, że PWiK ma to robić. Dlaczego nie możemy zgłosić 

firmie zewnętrznej? Jeżeli pan nie ma mocy przerobowej, nie ma 

odpowiedniego sprzętu no w związku z powyższym no mi się wydaje, że 

głównym celem i chyba p. Prezydenta i Państwa jest to, żeby jednak środki 

zewnętrzne w jakimś stopniu zdobyć, bo jeżeli będziemy mieli tylko co chwilę 

w jakiś planach pisali wykonamy jak zdobędziemy środki,  a wykonamy jak 

będą środki no to efekt jest taki, że mieszkańcy mówią no to zdobywajcie te 

środki w końcu. Dziękuję.  

Zbigniew Burzyński: 

Można panie, panie no to zadanie jest wpisane. Ul. Kilińskiego, rondo, 

Narutowicza i tak dalej na drugą połowę tego roku. Ja myślę, że to będzie 

rozłożone w czasie, bo jedną częścią to jest przejście przez ul. Kilińskiego, a 

drugą to jest sama tam przepompowania przy Narutowicza to powiedzmy tuż za 

rondem. Zobaczcie Państwo, że to jest oszacowane prawie 1,5 mln to zadanie. 

No z tego małym fragmentem to będzie to przejście tutaj tym kanałem w ul. 

Kilińskiego. Natomiast cała sprawa będzie się działa w tamtej tłoczni, czyli tam 

przepompowni, która jest o ogromnej wydajności, bo 400m
3
 na godzinę no, bo 

to zbiera ścieki z całej tam tej północnej części miasta. No odciąży ten kanał 

stary i na pewno myślę, że to będzie rozłożone jeszcze w czasie, ale rozpoczęcie 

sądzę p. Prezesie, że w tym roku by nastąpiło, prawda żeby przejść, zejść z 

Kilińskiego, żeby można było robić nawierzchnię, chodniki i tak dalej. Także p. 

Włodku coś się będzie działo w temacie.  

Włodzimierz Klimecki: 

Ja przepraszam jeszcze tak ja cały czas takie zapewnienia mam tylko za każdym 

razem Państwo się z tym zabezpieczacie. Proszę napisać jest tabelka pod dołem. 

Zadanie realizowane w przypadku uzyskania pożyczek w województwie, czyli 

tu jest to ograniczenie mówimy, a nie wiemy, że w tej chwili już mamy marzec, 

kwiecień w zasadzie. Jakie są, jakie w tej chwili możliwości jakie możemy, czy 

wiemy coś na ten temat? Dostaniemy, czy nie dostaniemy? Czy zostały projekty 

złożone, czy zostały wnioski złożone i tak dalej, i tak dalej. Tego my nie wiemy. 

Dziękuję.  
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Jacek Sikora: 

P. Prezydent Jacek Boczkaja proszę. Mikrofon.  

Jacek Boczkaja: 

Wnioski nie mogły zostać złożone, bo nie było takich programów. Proszę 

Państwa przez ostatnich kilka lat nie było w ogóle możliwości uzyskania 

środków zewnętrznych. Mówię o środkach z Wojewódzkiego i Narodowego na 

zadania kanalizacyjne w takim wymiarze, bo nie mówię o wielkich zadaniach w 

Narodowym środki były, ale w naszych wojewódzkich nie było. Zasady, które 

corocznie były ustalane mówiły o kanalizacjach deszczowych i tu było sporo 

środków notabene, przecież korzystaliśmy, bo państwo podejmowaliście na tej 

sali zasadne uchwały. Na sanitarki nie było. Ma się to zmienić. Jest rozpisany, 

prawdopodobnie będzie 30 kwietnia przepraszam ogłoszony konkurs przez 

Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska, gdzie jeżeli tylko się pojawią takie 

możliwości to my będziemy po to sięgać, bo jak Państwo, przecież doskonale 

pamiętacie wszędzie sięgamy po środki tam, gdzie jest możliwość do ich 

wzięcia, ale chodzi tu o niebagatelne kwoty no, bo jeżeli nawet mówimy o 

Kilińskiego, że to jest 1,5 mln zł to proszę zwrócić uwagę jakie są w ogóle 

przeznaczone środki. Jeżeli mówimy, że co roku ma być ok. tam 3- 3,5 mln zł to 

1,5mln zł to jest połowa tych zadań, także to, to jest problem główny, bo to są 

niestety bardzo kapitałochłonne inwestycje, które tak jak to gdzieś tam była 

mowa, prawda nie przynoszą spodziewanych efektów czasami, bo jeżeli mamy 

dużą, duży rozbiór i duży spływ kanalizacji to zwrotność jakaś da się policzyć, 

ale nie w wszystkich przypadkach niestety. Dziękuję. 

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. P. Krzysztof Matusiak. 

Krzysztof Matusiak: 

Mieszkańcy ul. Długosza mieli więcej szczęścia, bo przebudowa tej kanalizacji 

jest przewidziana w 2013 roku do przebudowy. Mam nadzieję tylko, że nie 

będzie w 2000 bieżącym roku jakiś kłopotów z blokadami kanalizacji w tym 

rejonie, bo to też jest temat wielo, wieloletni walki o przebudowę tej kanalizacji. 

Drugi temat, który chciałem poruszyć to, to co przewidziane jest w Wieloletnim 

Planie Rozwoju i Modernizacji Sieci Wodociągowych to monitoring sieci 

wodociągowych, który jest przewidziany na I półrocze 2012 i cały 2013 rok. 

Rejon północny miasta to jest u. Północna, Szpitalna, Olimpijska, 

Szymanowskiego to jest rejon z bardzo niskim ciśnieniem wody. I tu 

mieszkańcy obawiają się czy w momencie uruchomienie Aquaparku nie będzie 

problemów z ciśnieniem wody. Jeszcze miałbym takie pytanie do p. Prezesa 

PWiK czy, czy pod hasłem monitoring to będzie tak, że regulacja tej sieci, bo 
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pan takiego ładnego słowa używa modelowanie sieci wodociągowej. Ja bym to 

nazwał regulacja, ale czy w 2013 roku będzie zakończona regulacja tej sieci, 

żeby ten północny rejon miasta miał odpowiednie ciśnienie wody. Z tego, co 

wiem to ciśnienie wody w tym rejonie jest poniżej na Szpitalnej jest poniżej 2 

atmosfer. Ja wielokrotnie interweniuję i to pan wie doskonale, że budynki 

Północna 59, Tarnowskiego 42, 40, 38 bardzo często są problemy z wodą 

wodociągową. Na ul. Olimpijskiej 8 chyba ludzie się przyzwyczaili co do 

niskiego ciśnienia wody, bo nie ma takich sygnałów. Natomiast miałem ostatnio 

przez firmę, która nam montuje wodomierze mieszkaniowe taki monitoring i to, 

co od razu zwrócili uwagę to powiedzieli, że jest bardzo niskie ciśnienie wody 

na budynku. Dziękuję. 

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. P. Prezes Wodociągów Witold Kamiński.  

Witold Kamiński: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Prezydencie to nazewnictwo, które, 

które obowiązuje w wodociągach modelowanie. Najpierw robi się model, czyli 

to nic nowego. W każdym bądź razie monitoring ma dwojakie znaczenie. 

Pierwsze to, by takie monitorowanie online, czyli zapobieganie 

prawdopodobieństwu wycieków, awarii, ale ta istotniejsza rola monitorowania, 

ta dłuższa to szereg czujników rozmieszczonych oczywiście przez nas tam, 

gdzie uważamy, tam gdzie przychodzą od mieszkańców, że ta sieć pracuje 

według nieprawidłowo. To odpowiedni soft, odpowiednie oprogramowanie 

wskazuje nam, na których odcinkach sieci mamy zastosować reduktory, zawory 

podnoszące ciśnienie temu. To będzie proces. To jest począwszy od, od 

fizycznej ingerencji w sieć poprzez program komputerowy no i potem fizyczne, 

ta ingerencja, ale już z odpowiednią armaturą, zespołem komur. To poprawi 

zdecydowanie tylko to też czasu potrzeba. Zaczynamy nieśmiało monitoringiem, 

czyli umieszczeniem czujników na, na, na sieci wodociągowej w mieście.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. P. Krzysztof Matusiak proszę.  

Krzysztof Matusiak: 

Czyli problemy z ciśnieniem wody skończą się w 2013 roku to rozumiem z 

wypowiedzi, tak? 

Jacek Sikora: 

Do mikrofonu p. Prezesie.  
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Witold Kamiński: 

To kwestia no znów nazewnictwa co to znaczy problem wody. 2,2 Bara, czyli 

2,2 atmosfery obowiązujące w mieście. Ja mam świadomość wiem doskonale, 

że są rejony miasta, gdzie to ciśnienie czasami bywa niższe, a nie jest to stan 

permanentny domniemam.  

Jacek Sikora: 

P. Krzysztofie  

Krzysztof Matusiak: 

No 2,2 Bara przy budynku 15 metrowym to jeśli uwzględnimy jakieś straty to 

tam ledwo pół Bara. Natomiast, natomiast to jest wymagane warunkami 

technicznymi, czyli mamy na granicy w sumie spełnienia warunków wymogów 

technicznych, co do ciśnienia wody, także nie wiem ja uważałem, że jeśli 

uwzględnione to jest w planie Przedsiębiorstwa monitoring to ja rozumiałem, że 

w 2013 roku łącznie z regulacją sieci te problemy z ciśnieniem wody skończą 

się w mieście, a jeśli nie no to w którym roku mogą się skończyć? 

Jacek Sikora: 

P. Prezes proszę. 

Witold Kamiński: 

Tak jak wspomniałem w planie są zawarte tylko działania związane z 

monitoringiem. Jeszcze wracając do ciśnienia. Jest to ciśnienie dyspozycyjne, 

które jest na przyłączu. To, co jest dalej no to już jest kwestia instalacji 

wewnętrznej. To wtedy już użytkownik powinien zaingerować. 2,2 Bara podjęta 

uchwała kilka lat temu nas obliguje, by takie ciśnienie podać. Na pewno nie 

będzie to, wynikałoby to z planu. Nie mamy w planie konkretnych działań, które 

by, miałyby regulować w sposób taki zdecydowany siecią wodociągową, czyli 

obniżanie czy podnoszenie ciśnienia, bo są miejsca, gdzie ciśnienie trzeba 

obniżyć. Łąkoszyn chociażby. Topografia miasta wymusza, że ta woda tak się 

zachowuje. 

Jacek Sikora: 

P. Krzysztof? Panie Krzysztofie czy już? Już. P. Jerzy w tym samym temacie. 

Włodzimierz Klimecki: 

W tym samym temacie. 
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Jacek Sikora: 

Proszę.  

Włodzimierz Klimecki: 

Panie Prezesie to w takim przypadku no jest propozycja do pana. Wiemy już, że 

monitoring zrobimy. Wiemy, że potrzebne są te regulacje na sieci. Wiemy, który 

w tej chwili w Strefie miasta, w dzielnicach miasta jest potrzeba już 

wykonywania tej regulacji, czyli tych zaworów, czy tam tych zasuw i tak dalej. 

No to mi się wydaje no jest tak logicznie wynika, że należałoby w 2014 czy 15 

wstawić. Zrobimy Olimpijską, zrobimy już tam no przynajmniej 2 czy 3 odcinki 

sieci, żeby ci ludzie, którzy w tej chwili mają kłopoty z tym ciśnieniem wody 

no, żeby to zrobić. A tak to mówimy robimy monitoring no i nie mamy w planie 

co dalej. Robimy monitoring i monitoring będzie zrobiony, a żadnej realizacji 

wyników po tym monitoringu no nie będziemy mieli. No co zrobiliśmy 

odstawimy na półkę i tak jak było, tak zostanie dalej. Dziękuję. No chyba nie w 

tym rzecz jest. Dziękuję.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo.  

Witold Kamiński: 

Ale to scenariusz trochę szary, może nie czarny. My chcemy tę sieć 

kompleksowo zmodernizować. Nie zrobić popularnych prowizorek. Dlatego 

potrzeba czasu. Potrzeba czasu, by tę sieć mówiąc kolokwialnie prześwietlić, 

umieścić w którymś roku zadania inwestycyjne, które uregulują kwestie na sieci, 

by się nie spotykać, tematu po raz drugi nie podnosić.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. P. Jerzy Runiński proszę.  

Jerzy Runiński: 

Szanowny panie Przewodniczący, szanowni państwo może panaceum na, na 

brak wody na wyższych piętrach w niektórych częściach miasta po prostu 

podjęcie kolejnej uchwały Rady Miasta, żeby zwiększyć ciśnienie np. do 3 na 

wejście, ale nie o to chodzi. Chcę nawiązać do wypowiedzi p. 

Przewodniczącego w sprawie ul. Łąkoszyńskiej. Jak mam przyjemność oglądać 

tą ulicę od drugiej połowy lat 70 ta ulica jest permanentnie w zasadzie felerna 

jeśli chodzi o sieci pod jezdnią. Nie wiem czy ktoś zadał sobie trud i policzył no 

choćby od roku 75 ile kosztowało miasto budowanie kolejnych, kolejnych sieci 

kanalizacyjnych, bo myślę z tego, co wiem w tej chwili tu jest główny problem. 
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Za te pieniądze jak sądzę można by zbudować pozłacany klinkierowy akwedukt 

dostarczający i odprowadzający media. Ja mam prośbę do p. Prezydenta o 

przygotowanie analizy w oparciu o dokumenty tutaj, o których wspominał p. 

Prezes. Wiemy jakie jest, jakie jest podłoże geologiczne i wnoszę generalnie o 

to, żeby nie remontować tego w sposób tradycyjny tylko po głębokiej analizie 

wykonać pracę raz, a porządnie. Jeżeli są potrzebne specjalne technologie, żeby 

sprawę zrobić dobrze, na lata to ja bym prosił choćby o szkic takiej analizy i 

propozycję rozwiązania tego problemu, bo jeśli przejdziemy nad tą sprawą tak, 

jak parę razy jak sądzę Rada Miasta przechodziła to będzie kolejna kosztowna 

inwestycja i po tej inwestycji problem po raz kolejny wróci. Także uprzejmie 

proszę o przygotowanie szkicu takiej analizy jak to należy zrobić porządnie raz 

na Amen. Dziękuję. 

Jacek Sikora: 

Dziękuję. A odnośnie szkicu bardzo dziękuję za wypowiedź. P. Prezesie jeszcze 

tą ul. Łąkoszyńską to mamy w modernizacji obiektów własnych w pkt. 4 na 

2013 rok? W tą tabelkę rodzaj robót patrzę się i sieci wodociągowe są nowe 

przebudowane, sieci kanalizacji ściekowej nowe, przebudowane, dokumentacje 

techniczne, modernizacja obiektów własnych w stację uzdatniania wody, zakupy 

rozwojowo-modernizacyjne. Tylko w której tabelce jest ujęta Łąkoszyńska? Ale 

chodzi mi tutaj panie Krzysztofie o tabelkę. Tu w tej tabelce. W tej tabelce p. 

Prezesie. No nie wiem no. 

Zbigniew Burzyński: 

No tutaj jest taka pozycja no to są jakieś zbiorcze, przecież tutaj nie jest 

wymieniane.  

Jacek Sikora: 

Ale nie tylko chcę się. 

Zbigniew Burzyński: 

Pozycja 2 sieci kanalizacji ściekowej nowe, przebudowywane.  

Witold Kamiński: 

Kolumna również 2. 

Jacek Sikora: 

1.445.000 zł tak? Tu jest jak Łąkoszyńska.  
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Witold Kamiński: 

Tak. 2013 rok. Ta pozycja. 

Jacek Sikora: 

Dobrze. Dziękuję bardzo. P. Krzysztofie proszę.  

Krzysztof Wacław Dębski: 

Ja bym do tego tematu Łąkoszyńskiej, który, który rzeczywiście jest 

autentycznym problemem do rozwiązania jeszcze dorzucił jedną kwestię. Mamy 

tutaj też warunkowo pokazaną no chyba największą inwestycję planowaną w 

tym obszarze do 14 roku za 12 mln zł. To jest budowa, projekt i budowa stacji 

uzdatniania wody. Ci radni, którzy w poprzedniej kadencji mieli możliwość 

zwiedzania tej stacji na ul. Granicznej wówczas już mieli informację od 

Zarządu, że jest wykonana ekspertyza i ta ekspertyza stwierdza, że jest 

zagrożenie katastrofą budowlaną. Upłynęły dwa lata. Zagrożenie dalej istnieje. 

No miejmy nadzieję, że się nic nie zdarzy, ale rzeczywiście do tego tematu 

trzeba by podejść w miarę szybko biorąc pod uwagę no stan tego obiektu. 

Chodziliśmy tam, oglądaliśmy. Z resztą Prezydent również był. Wszyscy mamy 

świadomość jak ten obiekt wygląda. Inwestycja, czy planowane nakłady na, na, 

na wybudowanie tej nowej stacji no to jest 12 mln zł. Jest to rzeczywiście no 

duży pieniądz, ale myślę, że trzeba by bardzo intensywnie już zacząć szukać 

środki zewnętrzne i nie tylko myśleć o Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska, ale pewno również no jakby poszukać możliwości dofinansowania 

z innych źródeł nie wiem Narodowy Fundusz, może pieniądze unijne, które no 

praktycznie już się kończą i trzeba by czekać na, na realizację nowej 

perspektywy i z tym jest problem, ale autentycznym problemem jest, jest, jest 

ten obiekt i, i to, to musi znaleźć swoje właściwe rozwiązanie. W związku z tym 

jakby zwracam uwagę na, na, na istotę tego problemu. Dziękuję.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. P. Prezydent Jacek Boczkaja proszę.  

Jacek Boczkaja: 

Oczywiście takie prace trwają. Jest w tej chwili końcówka wyboru technologii. 

Metody uzdatniania wody, bo to jest sprawa czy to będą generalnie sprowadzała 

się czy to będą filtry pasywne, czy filtry aktywne. Sądzę, że decyzja zapadnie w 

niedalekiej przyszłości mówię to jest o paru dniach, albo tygodniach z tego co 

mam informację z PWiK i oczywiście źródła finansowania tak jak się w pełni z 

p. radnym zgadzam, że nie jesteśmy w stanie zrobić tego za własne środki i są 

zaawansowane różne prace studialne dotyczące pozyskania środków oczywiście 
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z zewnątrz i tak to będzie robione. Dziękuję.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo.  

Czy są jeszcze pytania? Nie widzę.  

Jeśli nie ma pytań przejdziemy do głosowania. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? 

Stwierdzam, że Rada Miasta Kutno przy 13 głosach „za”, 6 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę XIX/200/12  w sprawie uchwalenia 

wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

urządzeń kanalizacyjnych na okres II półrocze 2012 r. - I półrocze 2015 r., 

będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. w 

Kutnie (załącznik). 

Ogłaszam 15 minutową przerwę.  

Przerwa 12.05 – 12.20 

 

Do p-ktu 6“m”: 

Jacek Sikora: 

Proszę o wyłączenie telefonów komórkowych i zajęcie miejsc. Czy mógłbym 

Państwa zaprosić? Przechodzimy do podpunktu „m”. Jeszcze tylko z klubu 

kawiarni wrócą państwo. Dziękujemy.  

Przechodzimy do podpunktu “m” dotyczy ustalenia cen urzędowych za usługi 

przewozowe transportu zbiorowego. 

Na sesji w dniu 14 lutego 2012 roku informowałem państwa o pismach jakie 

skierował p.Prezydent do związków zawodowych (Związek Nauczycielstwa 

Polskiego, NSZZ „Solidarność” i Komisja Międzyzakładowa NSZZ 

„Solidarność Pracowników Oświaty i Wychowania), pisma datowane 31 

stycznia 2012 r., znak BP.030.3.1.2012.BIr.1 – dotyczące prośby o opinię w 

sprawie projektu uchwały o cenach biletów 

Do Biura Rady Miasta wpłynęła jedna odpowiedź Związku Nauczycielstwa 

Polskiego – pismo z dnia 6 lutego 2012 r., znak ZNP-076/20/2012 (związek nie 

wnosi uwag). 
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Czy do p.Prezydenta wpłynęły opinie dwóch pozostałych związków 

zawodowych Panie Prezydencie? Nie.  

Czy projektodawca ma jakieś  zmiany lub uwagi do projektu uchwały? Nie 

widzę.  

Projekt uchwały był opiniowany przez komisje Rady Miasta, przedstawię 

państwu opinie komisji. 

- Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik). 

Czy są jakieś uwagi lub zapytania do projektu uchwały? P. Krzysztof Wacław 

Dębski proszę.  

Krzysztof Wacław Dębski: 

Na poprzedniej sesji dokonywaliśmy zmian w Budżecie na rok 2012 i m.in. 

zostały zwiększone wydatki w dziale 600 transport, łączność 176.348zł . W 

uzasadnieniu było wówczas podane, że są to środki finansowe dla MZK Sp. z 

o.o. i jest to rekompensata z tytułu wzrostu cen paliwa. W uzasadnieniu do 

cennika, który proponuje p. Prezydent jest również mowa o tym, że MZK 

ponosi dodatkowe koszty związane z zakupem paliw. Pokazane są tu jak się 

kształtowały średnie ceny paliwa w poszczególnych latach. Chciałem również 

przypomnieć, że wówczas, czyli miesiąc temu była mowa na komisji, że 

niezależnie od tego 176.000zł z kawałkiem również pod koniec tego roku 

będziemy dopłacali kolejne pieniądze do wzrostu cen paliwa, które będą miały, 

które będą odnotowane i będą miały miejsce w tym roku. Jest to pierwsza 

wątpliwość, którą, którą zgłaszam, bo jakby mamy dwa tytuły. Jeden tytuł, że 

chcemy ceny paliwa, wzrost cen paliwa zrekompensować wzrostem cen biletów 

mimo tego, że znaczące pieniądze dopłaca Samorząd. Dwa, przecież wszyscy 

pamiętamy o tym ile dopłacamy do MZK w skali roku z tych dopłat, które są 

przewidziane również w Budżecie. To jest ponad 5 mln złotych. Ponad mln 

złotych z pozostałych Samorządów z terenu Powiatu, a więc w sumie ponad 6 

mln plus kilkaset tysięcy z tytułu dopłat do wyrównania wzrostu paliwa. W 

związku z tym ja zadaję pytanie jaki jest sens podejmowania uchwały o 

wzroście cen biletów? Ja takiego sensu osobiście nie widzę przy takich 

dopłatach, które Samorząd realizuje w skali roku. Dziękuję.  

Jacek Sikora: 

Jeżeli mogę p. Prezydencie. Proszę? Jaka jest to znaczy powiem tak te dopłaty 

polegają również p. Krzysztofie Wacławie Dębski z dopłat do przewozów osób, 

które mają uprawnienia korzystania z ulg i ta Rada, która i w tej kadencji i w 

poprzedniej, jeszcze w poprzedniej. Kiedyś pamiętam przed wyborami szybko 

podjęła decyzję z wieku 75 na 70 lat i ulgi te, które posiadamy my jako miasto 
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Kutno na tej Sali, które tu uchwalaliśmy powodują również takie dopłaty. 

Powodują dopłaty do tych osób, które mają 70 lat, nie mają własnych Śródków 

transportu, chcą dojechać do szpitala, do przychodni, chcą dojechać do swoich 

dzieci, wnuków, do kościoła. Te dopłaty, które powodują, że młodzież szkolna 

uczęszcza, osoby schorowane. Z resztą widzimy, że większość osób dzwoni do 

Miejskiego Zakładu i pyta się o niskopodłogowe samochody, autobusy i te kursy 

na odcinkach przychodni, szpital, kościół najwięcej. Tych osób najwięcej wozi 

Miejski Zakład Komunikacji, czyli osoby powyżej 70 roku życia, inwalidzi 

wojenni, poszkodowani przez III Rzeszę. Niektórzy mają 14 lat. Mają takie 

uprawnienia zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej w Kutnie te uprawnienia mają i 

korzystają z tych ulg, także tych ulg jeżeli wejdziemy na autobusy jest bardzo, 

bardzo, bardzo, bardzo, bardzo, bardzo, bardzo, bardzo, bardzo dużo. M.in. 

wynikają te dopłaty. Druga rzecz rosnąca cena paliwa. Praktycznie co 

pojedziemy my swoimi środkami transportu na stację benzynową i widzimy jak 

te ceny paliw się zmieniają. Nikt nie chciałby podejrzewam na tej sali podnosić 

cen biletów Miejskiego Zakładu Komunikacji, bo w każdym państwie 

komunikację miejską się dotuje. Busy, które za darmo całkowicie jeżdżą, bo dla 

osób, które są bezrobotnymi często, często, którzy są honorowymi dawcami 

krwi. Pierwszy stopień całkowicie za darmo. Osoby z niepełnosprawnością, 

także przede wszystkim tych ulg, gdzie nie wystarcza jednej strony A4, a druga 

sprawa, że rosnące ceny paliw się zmieniają praktycznie z dnia na dzień. Proszę 

p. Krzysztofie. 

Krzysztof Wacław Dębski: 

Znaczy głos polemiczny, bo jakby p. Przewodniczący odpowiada na kwestię, co 

do której ja w ogóle nie zgłaszałem tutaj zastrzeżeń, bo dopłaty są fatem i ja 

tylko przypomniałem, jakie mamy dopłaty. To, co się zmieniło w ubiegłym 

miesiącu w naszym Budżecie też jest faktem, więc jakby przypomniałem tylko 

tą kwotę. Natomiast generalnie w tej sytuacji kwestionuję proponowaną 

podwyżkę cen biletów i do tego się odnoszę. Natomiast p. Przewodniczący 

jakby uzasadniał potrzebę dopłat. Ta Rada wcześniej podjęła tego typu decyzję. 

Dopłaty są realizowane przypominam ponad 5 mln, ponad milion z innych 

Samorządów plus kilkaset tysięcy z tytułu wzrostu cen paliwa i jakby o tym nie 

mówimy, bo to już jest zapisane i decyzje zapadły, tak? Natomiast dzisiaj 

dyskutujemy nad potrzebą wzrostu cen biletów. Ja uważam, że ten wzrost cen 

biletów w stosunku do tych dopłat to jest drobny, że tak powiem wymiar 

wartościowy i nie widzę dzisiaj większego sensu podnoszenia cen biletów w tej 

sytuacji. Dziękuję.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. P. Prezydent  
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Zbigniew Burzyński: 

Znaczy no cóż no każdy może mieć swoje zdanie, a może z tego tytułu kilkaset 

tysięcy, które będzie więcej po stronie przychodów no, no też jest ważne. No 

możemy nie podnosić i wtedy np. będzie kolejne ileś tysięcy dopłacać. No, ale 

za ileś lat to będzie gdzieś tam za rok, czy za dwa będzie bilet za 3 złote już. No 

jest, jest to jakby naturalny trend widać z tego, że wszystkie Samorządy tu w 

okolicy idą też, też tym krokiem, że podwyższają te ceny biletów no, no jest 

jeszcze póki co inflacja różne inne czynniki. No różnie można na to popatrzeć, 

ale myślę to, to już taki jest urok życia, że nie same są przyjemne rzeczy, ale są i 

nieprzyjemne. No co? Zlikwidować w ogóle komunikację? No nie i dopłacamy 

dosyć dużo rzeczywiście w tej formule jak był zakładem budżetowym. No nie 

było amortyzacji po stronie zakładu, gdzie z tego tytułu tu w tej  naszych 

dopłatach dotacji naszej nazwijmy czy właściwie realizacji umowy na przewozy 

jest prawie milion, a więc takiej dotacji czystej no to jest jakby ok. 4 mln po 

naszej stronie no, ale jest to usługa komunalna tak jak szereg innych, gdzie 

płacimy i, i nie dyskutujemy, że 18 mln dopłacamy do szkół, że kultura kosztuje 

5 mln, że sport kosztuje 3 mln, czy obiekty związane ze sportem. No, no jest no 

to jest życie miasta.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. P. Krzysztof Wacław Dębski proszę.  

Krzysztof Wacław Dębski: 

Znaczy już po raz ostatni w tym temacie. Ja myślę p. Prezydencie, że 

zaczynamy dyskutować ile dopłacamy do szkół i ta dyskusja już na tej sali się 

zaczęła trochę wcześniej. Nawet p. Prezydent uznał, że należy się nad tym 

tematem pochylić, bo te pieniądze, które dopłacamy no jakby za moment 

zabraknie ich w Budżecie tak, bo no jakby te analizy tu są przed, przed nami, 

więc no nie można tak rzucać sobie, że, że nie ma problemu, bo te problemy są i 

nad tymi problemami trzeba się pochylić. Dziękuję.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. P. Jerzy Runiński proszę.  

Jerzy Runiński: 

Panie Przewodniczący, szanowni państwo ja mam dość mieszane uczucia 

słuchając tej argumentacji i nie mam przede wszystkim wyliczeń p. Prezesa 

MZK jak przynajmniej przewiduje wpływ wzrostu tych cen biletów na spadek 

używania autobusów MZK. Poza tym wydaje mi się, że przy tym poziomie 

dofinansowania miasta do MZK myślę, myślę, że, że, że nie jest to 
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bezwzględnie konieczne. Dziękuję.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. Czy ktoś z państwa chciałby jeszcze zabrać głos? Nie widzę.  

Jeśli nie przejdziemy do przegłosowania. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? 

Stwierdzam , że Rada Miasta Kutno przy 12 głosach „za”, 4 głosach „przeciw”, 

2 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę XIX/201/12 w sprawie 

ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe transportu zbiorowego 

(załącznik). 

 

Do p-ktu 6“n”: 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy do podpunktu “n” dotyczy w sprawie wydania zgody na użycie 

herbu Miasta Kutno  

W tym miejscu chciałem państwa poinformować, iż Polski Związek 

Działkowców Zarząd Rodzinnego Ogrodu działkowego „Kolejarz” zwrócił się 

do mnie pismem z dnia 20 lutego 2012 roku z prośbą o wydanie zezwolenia na 

umieszczenie herbu Kutna w świetlicy Domu Działkowca. W dniu 24 lutego 

przekazałem to pismo do p.Prezydenta z prośbą o przygotowanie ewentualnego 

projektu uchwały. Projekt uchwały wszyscy państwo radni otrzymali. W dniu 20 

marca 2012 r. poinformowałem Prezesa Ogrodu Działkowego „Kolejarz”, że 

projekt tej uchwały będzie przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. 

Czy projektodawca chce wnieść jakieś uwagi lub? Nie widzę.  

Projekt uchwały był opiniowany przez komisje Rady Miasta, przedstawię 

państwu opinie komisji. 

- Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik). 

Czy są jakieś uwagi lub zapytania do projektu uchwały? Nie widzę.  

Jeśli nie przejdziemy do przegłosowania. 

Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem uchwały? Jednogłośnie.  
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Stwierdzam , że Rada Miasta Kutno przy 18 głosach „za” podjęła uchwałę 

XIX/202/12  w sprawie wydania zgody na użycie herbu Miasta Kutno 

(załącznik). 

Do p-ktu 6“o”: 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy do podpunktu “o” dotyczy w sprawie przyjęcia zadań od Powiatu 

Kutnowskiego w zakresie organizowania współzawodnictwa sportowego dla 

uczniów szkół ponadgimnazjalnych z terenu powiatu kutnowskiego w 2012 

roku 

Projektodawca nie wnosi żadnych uwag lub zmian do projektu uchwały.  

Projekt uchwały był opiniowany przez komisje Rady Miasta, przedstawię 

państwu teraz opinie komisji. 

- Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik). 

Czy są jakieś uwagi ze strony państwa? Nie widzę. 

Jeśli nie to przejdziemy do przegłosowania. 

Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem uchwały? Jednogłośnie.  

Stwierdzam , że Rada Miasta Kutno przy 18 głosach „za” podjęła uchwałę 

XIX/203/12  w sprawie przyjęcia zadań od Powiatu Kutnowskiego w zakresie 

organizowania współzawodnictwa sportowego dla uczniów szkół 

ponadgimnazjalnych z terenu powiatu kutnowskiego w 2012 roku (załącznik). 

Do p-ktu 6“p”: 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy do podpunktu “p” dotyczy w sprawie zmiany uchwały Nr 

XV/158/11 Rady Miasta Kutno w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Kutno na lata 2012-2041  

Czy projektodawca wnosi jakieś uwagi? Nie widzę.  

Projekt uchwały nie był opiniowany przez komisje Rady Miasta, bardzo proszę 

p. Prezydenta Jacka Boczkaję o omówienie go. 

Jacek Boczkaja: 

Szanowni państwo trzy uchwały, które są kolejne dotyczą w większości 
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przypadków tego jednej sprawy. Chodzi o to, że do 30 marca chcemy złożyć 

następny projekt o środki unijne i jak gdyby potrzeba zmienić te wszystkie 

dokumenty planistyczne, czyli tak jak tutaj mamy zmiana Strategii, zmiana 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i częściowo dotycząca zmiana Budżetu, więc 

państwo pozwolicie, że ja może omówię to jako w pakiecie tych, tych rzeczy. 

Miesiąc temu Marszałek Województwa rozpisał konkurs na działanie pod nazwą 

Infrastruktura Społeczeństwa Informacyjnego. Państwo zapewne to wiecie no 

chodziłoby o to, żeby stworzyć mieszkańcom Kutna jak najszerszy dostęp do 

Internetu, a także doposażyć szkoły, czy budynki użyteczności publicznej do 

możliwości podłączenia się do Internetu jako zrobienie punktów dostępu. No i 

powstał taki projekt, który musimy złożyć za dwa dni pod nazwą Budowa sieci 

światłowodowej wraz z publicznymi punktami dostępu do Internetu na terenie 

miasta Kutna. Cóż to będzie? Otóż tutaj no ewentualnie możemy pokazać, jeżeli 

państwo będziecie chcieli mapę tu zaznaczoną jak ta sieć światłowodowa 

miałaby wyglądać, ale to może ja omówię, bo tutaj za dużo to jakby z tej mapy 

nie będzie wynikać. Otóż chcielibyśmy stworzyć taką sieć światłowodową, 

która obejmowałaby wszystkie budynki użyteczności ulicznej na terenie miasta, 

czyli oczywiście poczynając od Urzędu poprzez wszystkie szkoły, przedszkola, 

jednostki takie miasta jak: PWiK, MZK, TBS, Zarząd Nieruchomości, nowo 

powstające Centrum Teatru Muzyki i Tańca, obce nam niejako nie samorządowe 

to by były Komenda Powiatowa Policji, Komenda Powiatowa Straży Pożarnej i 

Dworzec PKP. Oprócz tego byśmy chcieli, aby w wszystkich tych instytucjach, 

o których powiedziałem były zrobione publiczne dostępy do Internetu. Byłyby 

to w bibliotekach szkolnych jako Szkolne Centra Edukacji Medialnej. Byłoby to 

kilka punktów z dostępem do komputerów i plus dokupienie po 15 komputerów 

do każdej z tych jednostek i to by było załatwione w szkołach, a Internet 

bezprzewodowy byłby dostępny jako tzw. hot spoty w różnych instytucjach 

kultury, czyli to byśmy zrobili tak w KDK, Muzeum Regionalnym, w Bibliotece 

Miejskiej, w instytucjach pomocy społecznej, czyli w MOPSie, we Wspólnym 

Domu no i w tych jednostkach, które wcześniej mówiłem to by było PWiK, 

TBS, MZK, Zarząd Nieruchomości, Centrum Muzyki i Tańca oraz w miejscach 

publicznych, czyli byłyby to parki, Park Traugutta, Park Wiosny Ludów tutaj w 

tej pierwszej części, na placach, Plac Wolności, Plac Piłsudskiego, oczywiście w 

budowanym Aquaparku, na Stadionie Miejskim, na terenach rekreacyjnych i w 

tych innych, obcych instytucjach, czyli to byłaby Policja, Straż Pożarna i 

Dworzec PKP. Koszt tego zadania został wyszacowany dzisiaj na 2.168.490 zł 

przy czym dofinansowanie z Regionalnego Programu Operacyjnego byłoby w 

kwocie 1.843.216,50 zł, a środki własne 325.273,50 zł. Do każdej no pytał ile 

komputerów w każdej szkole planowane byłoby, żeby w bibliotekach były 

dostępne po zaplanowane zostało 7 punktów z dostępem do 15 komputerów w 

każdym i w gimnazjach po 5 komputerów byłyby to laptopy oczywiście już nie, 

nie, nie PC-ty, także tych komputerów byłoby ile ja się doliczyłem? Tam ok. 

chyba 80, 75 przepraszam. Także to takie byłoby zadanie wielowątkowe, które 
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by nam tutaj ułatwiło oczywiście już potem jakie byłyby skutki tego no 

chociażby zdecydowane zmniejszenie kosztów utrzymania czy telefonów, czy 

dostępu do Internetu. Tu mówię o całości, całości funkcjonowania miasta jako w 

całości plus oczywiście ten dostęp prawda dla ludzi w tych punktach dostępów, 

tzw. hot spotach. No, czyli byłoby to bardzo nowoczesna infrastruktura 

informatyczna, która sądzę byłaby to dosyć unikalna w województwie łódzkim. 

Jeżeli jakieś pytania to bardzo proszę. 

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania lub uwagi ze strony państwa? Nie widzę, 

jeśli nie ma p. Grzegorz Chojnacki proszę. 

Grzegorz Chojnacki: 

Panie Prezydencie, bo nie wiem czy dobrze zrozumiałem byłyby też miejsca 

publiczne, takie jak parki, obydwa Place i jeszcze coś gdzieś, a tereny 

rekreacyjne te tereny tutaj nad Ochnią, tak? To jest publiczny dostęp można 

przyjść sobie z laptopem i tam korzystać.  

Jacek Sikora: 

Panie Prezydencie a pytanie? 

Grzegorz Chojnacki: 

Co to znaczy z ograniczonym?  

Jacek Sikora: 

A jeszcze jedno pytanie do pana Grzegorza, a Szpital Kutnowski? Do p. 

Prezydenta.   

Jacek Boczkaja: 

Nie było to planowane tutaj. Jeżeli chodzi dlaczego dostęp jest proszę państwa 

zmieniły się przepisy bodajże dwa lata temu dotyczące generalnie dostępu do 

bezpłatnego Internetu. Firmy, które dostarczają ten Internet w sposób płatny no 

to, to straciłyby swój biznes na tym, gdyby można było w nieograniczony 

sposób miasto, aby dostarczało prawda ten Internet poprzez no dostęp we 

wszystkich punktach w związku z tym zostały zrobione znaczne ograniczenia i 

chociażby te hot spoty one mogą się tylko ograniczać do np. do samego placu 

już nie może być ten zasięg taki, żeby sięgał budynków w pierzejach placu, 

także dlatego to jest taki dosyć ograniczony no to są już po prostu przepisy, 

które, które zostały wprowadzone i taki ten projekt jest tak, żeby się mieścił w 

ramach obowiązującego prawa. 
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Jacek Sikora: 

A limit jakiś jest p. Prezydencie?  

Jacek Boczkaja: 

Jaki limit przepraszam?  

Jacek Sikora: 

Odnośnie osób, które mogą korzystać na daną chwilę? Np. na tym placu.  

Jacek Boczkaja: 

Nie no w szczegółach takich.  

Jacek Sikora: 

Mega Bajty? 

Jacek Boczkaja: 

Absolutnie to nie jestem w stanie.  

Jacek Sikora: 

P. Sekretarz. 

Jacek Korowajski: 

Zgodnie z wytycznymi UKE jednocześnie z jednego punktu dostępu może 

korzystać 10 maksymalnie osób. Prędkość przesyłu maksymalna, jaka może być 

to jest 256 KB na sekundę. Każdy z nas w domu myślę, że ma minimum 1 

Mega. Do tego można maksymalnie pobrać w miesiącu 1 GB. Takie są 

ogłoszenia wydane przez Prezesa UKE. Oprócz tego muszą być oczywiście 

przez blokowane od strony. Nie na wszystkie strony będzie można wchodzić. 

Ograniczone będą też wielkości ilości plików do ściągnięcia.  

Jacek Sikora: 

Czyli ktoś ściągnie historyczny np. film i już koniec na dzień dzisiejszy? 

Jacek Korowajski: 

Nie ściągnie czegoś takiego, bo to będzie z góry zblokowane. Jeszcze mogę 

dodać, że te punkty dostępu tak muszą być usytuowane, żeby osoby 

mieszkające, osoby prywatne nie mogły tego w mieszkaniach z tego korzystać. 

Czyli to tak jak na Placu Piłsudskiego musi być to tak kierowane, że tylko na 
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ściśle na Placu Piłsudskiego musi być. Mieszkańcy Placu nie będą mogli z tego 

korzystać w mieszkaniu.  

Jacek Sikora: 

Ale pytanie mam jeszcze jedno tylko będzie można wejść na stronę np. Urzędu 

Marszałkowskiego i to wszystko czy?  

Jacek Korowajski: 

Strony będą dostępne wszystkie prawie poza zastrzeżonymi, które będą miały 

niedozwolone treści tak powiem.  

Jacek Sikora: 

Dobrze dziękuję bardzo. A z tym szpitalem jeszcze jest możliwość, żeby np. ? 

Zbigniew Burzyński: 

Nie jest jednostką samorządową naszą póki co.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję. 

Jacek Boczkaja: 

Stary szpital jest, bo jest ten jak p. radny słuchał uważnie to było, że Wspólny 

Dom, więc jak gdyby stary szpital tam istnieje.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo.  

Jeśli nie ma więcej uwag przejdziemy do głosowania. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję 

bardzo.  

Stwierdzam, że Rada Miasta Kutno przy 19 głosach „za” podjęła uchwałę 

XIX/204/12  w sprawie zmiany uchwały Nr XV/158/11 Rady Miasta Kutno w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kutno na lata 2012-

2041(załącznik). 
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Do p-ktu 6“r”: 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy do podpunktu “r” dotyczy w sprawie zmiany "Strategii rozwoju 

Miasta Kutno na lata 2006-2013" 

Projektodawca przed chwilą omówił ten projekt uchwał. Czy są jakieś uwagi lub 

zapytania? Nie widzę. P. Włodzimierz Klimecki. 

Włodzimierz Klimecki: 

Panie Prezydencie no chcę, żeby pan zrealizował te swoje jakby przyrzeczenie, 

że w końcu ta Strategia będzie zmodernizowana, bo to są takie 

nieprawdopodobne podobne rzeczy wpisane i wykonane, że powielamy to non 

stop na każdej sesji to samo się powtarza. W związku z tym powyższym no 

prosiłbym może, żeby podać jakiś okres czy za dwa miesiące, czy za pół roku 

będzie ta Strategia już dostosowana do rzeczywistości, bo np. mamy tylko 

baseball mamy zakończony w 2011 nieprawda, bo jest w 2012. Kwota jest inna 

niż powinna być. No po prostu są no rzeczy nie takie jak powinny być 

rzeczywiście. To są rzeczy nieaktualne w tej chwili. Dziękuję.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. P. Prezydent Zbigniew Burzyński. 

Zbigniew Burzyński: 

Muszę powiedzieć, że w zasadzie to mamy już tą aktualizację jakby zrobioną. 

Przede wszystkim w tej tabeli, ale ponieważ to się tak teraz ostatnio zdarzyło, że 

ten temat wchodzi nowy, a na pewno przecież byście chcieli państwo 

podyskutować na temat Strategii. To nie tak na szybko, prawda? W związku z 

tym na następną sesję to będzie wydane już jako materiał tam te zmiany. 

Jacek Sikora: 

Dziękujemy bardzo. 

Zbigniew Burzyński: 

Przede wszystkim ta część tabelaryczna. 

Jacek Sikora: 

Na następną sesję.  

Jeśli nie ma więcej uwag przejdziemy do głosowania. 
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Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem uchwały? Jednogłośnie.  

Stwierdzam , że Rada Miasta Kutno przy 19 głosach „za” jednogłośnie podjęła 

uchwałę XIX/205/12  w sprawie zmiany "Strategii rozwoju Miasta Kutno na lata 

2006-2013" (załącznik). 

Do p-ktu 6“s”: 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy do punktu 6 „s” dotyczy zmiany uchwały Nr XV/159/11 Rady 

Miasta Kutno w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Kutno na 2012 rok 

Projektodawca nie wnosi żadnych uwag lub zmian.  

Projekt uchwały nie  był opiniowany przez komisje Rady Miasta. 

Projektodawca omówił wcześniej ten punkt. Jeszcze chce p. Prezydent dodać? 

Proszę.  

Zbigniew Burzyński: 

Proszę państwa w tym Budżecie jest dodana ta sprawa w zadaniach 

inwestycyjnych oczywiście ta sprawa tej sieci internetowej to jest jedno, a dwa 

jeszcze jest podział dotacji dla KDK-u tej obecnej bez zmiany sumarycznej. Po 

prostu jest wyodrębniona kwota 65.594 zł jako wkład własny na zadanie tam do 

wyposażenia Kutnowskiego Domu Kultury, gdzie KDK dostał pieniądze z 

Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego i musi być tzw. wkład własny, 

więc te pieniądze muszą być pokazane. W związku z tym z tej całej dotacji ta 

kwota jest wyodrębniona jako osobna pozycja.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. 

Zbigniew Burzyński: 

Nie jest to odkładane, odejmowane tylko było po prostu. 

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo.  

Czy są jakieś pytania lub uwagi? Nie widzę. Jeśli nie ma przejdziemy do 

przegłosowania.  

Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem uchwały? Kto się wstrzymał? 
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Stwierdzam , że Rada Miasta Kutno przy 18 głosach „za”, 1 głosie 

„wstrzymującym się” podjęła uchwałę XIX/206/12  w sprawie zmiany uchwały 

Nr XV/159/11 Rady Miasta Kutno w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Kutno 

na 2012 rok (załącznik).  

Jest godzina 12.45.  

Do p-ktu 7: 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy do punktu 7. Następnym punktem porządku obrad jest informacja 

Przewodniczącego Rady Miasta Kutno i Prezydenta Miasta Kutno o działaniach 

międzysesyjnych (informacje stanowią załączniki do niniejszego protokołu). 

Z informacją Przewodniczącego Rady Miasta państwo mogą się zapoznać – 

znajduje się w aktach BRM. 

Czy do przedstawionej przez Prezydenta Miasta Kutno informacji są jakieś 

zapytania? P. Aleksandra Koszada proszę. 

Aleksandra Koszada: 

Dziękuję bardzo panie Przewodniczący. Mam trzy pytania. 28 lutego odbyło się 

spotkanie p. Prezydenta z p. Leszkiem Komarowskim oraz inwestorem w 

sprawie budowy Biogazowni. Na konferencji pt.”Plan gospodarowania 

odpadami województwa łódzkiego w 2012” zabierał głos właśnie m.in. p. 

Komarowski i stwierdził, że instalacja zostanie uruchomiona zacznie 

funkcjonować już w 2013 roku. Jak rzeczywiście to wygląda? Drugie pytanie 2 

marca odbyło się spotkanie z przedstawicielami Polskiej Grupy Energetycznej 

Górnictwa i Energetyka w sprawie składowania dwutlenku węgla na terenie 

powiatu kutnowskiego. Tu jest bardzo duże zaniepokojenie tym tematem, że 

będzie duże zagrożenie dla naszych mieszkańców i trzecie pytanie 14 marca 

odbyło się spotkanie z Dyrektorem Rejonów Dworców Kolejowych. Kiedy 

ostatecznie Dworzec zostanie oddany do użytku? Dziękuję. 

Jacek Sikora: 

P. Prezydent Burzyński proszę trzy pytania. Do mikrofonu. 

Zbigniew Burzyński: 

Spotkanie z p. Leszkiem Komarowskim i potencjalnym inwestorem. Jak już 

państwo wiecie to się ślimaczy ta inwestycja. P. Komarowski to już chyba z trzy 

lata jak, jak się to wszystko pojawiło rozrosło się do potężnych, monstrualnych 

rozmiarów. Ja nie wiem czy to 220, czy 240, czy 260 milionów, także to trudno 
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ogarnąć i kto miałby to pobudować generalnie? Ale właśnie ostatnio p. 

Komarowski przyjechał, przedstawił potencjalnego inwestora, który by to 

ewentualnie realizował. Z tego zapoznania wynika, że kwota nie przestrasza 

tejże firmy, bo realizuje duże rzeczy m.in. jest współudziałowcem w budowie 

autostrady A1 na odcinku Gdańsk- Toruń, na A4, buduje hotele Sheraton, szereg 

innych potężnych rzeczy, centrum Sopotu, także pracuje w dużych pieniądzach i 

ta kwota nie przeraża. Przeprowadza ludzi z tych wszystkich papierów p. 

Komarowskiego. Czy się sfinalizuje? Zobaczymy.  

Jacek Sikora: 

Punkt 2. P. Jacek Boczkaja Prezydent Miasta. 

Jacek Boczkaja: 

Więc spotkanie, które się odbyło z przedstawicielami Polskiej Grupy 

Energetycznej Górnictwo przepraszam i Energetyka Konwencjonalna S.A. 

dotyczyło to było takie spotkanie bardziej może informacyjne i kurtuazyjne niż 

jakieś, gdzie podejmowane były pewne decyzje. Od paru lat już jest badana tutaj 

możliwość ewentualnie składowania dwutlenku węgla pod ziemią w okolicach 

Wojszyc tak generalnie mówiąc. Na to PGE to jest siedziba w Bełchatowie 

otrzymało dofinansowanie z unijnych środków w wysokości 180 milionów euro 

i najczęściej są to robione prace studialne generalnie, bo tak do końca to jeszcze 

nikt nie wie jak to składowanie CO2 ewentualnie miałoby wyglądać, bo w 

Europie takich instalacji jeszcze nie ma, więc to raczej miało na celu 

przedstawienie, co oni ewentualnie by chcieli zrobić bez jakiś ram czasowych i 

czytałem też w którejś z gazet, że prawda już była mowa, że jest już rurociąg 

planowany z Bełchatowa do Wojszyc. Oczywiście to w jakiś bardzo dalekich 

planach perspektywicznych, jeżeli w ogóle do tego dojdzie, także to jest sprawa 

jeszcze bardzo, bardzo otwarta i na dzisiaj żadnych decyzji w tej sprawie nie 

zostały podjęte. Jeżeli chodzi o spotkanie z p. Królem, czyli Dyrektorem 

Rejonów Dworców Kolejowych w Warszawie dotyczyło generalnie otwarcia, bo 

chcą zrobić to w sposób no taki może bardziej uroczysty i chcieliby, żeby miasto 

swoje pewne pomysły przekazało. Myśmy oczywiście to zrobili. Co do terminu 

no będzie to gdzieś tam pod koniec kwietnia. Data zostanie ustalona, bo tak dla 

Państwa wiedzy do Euro ma być 77 dworców w ogóle tu w tym naszym tak no 

szeroko pojętym rejonie tak to jest ogrom pracy, która kolej jednak wykonuje, 

bo to jest no i liczba naprawdę imponująca, także niech robią jak p. Dyrektor 

taśmowo te otwarcia tych dworców. No i to, to chyba tyle. Dziękuję.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. P. Grzegorz Chojnacki, przygotowuje się p. Jan Dębski, p. 

Krzysztof Wacław Dębski. 
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Grzegorz Chojnacki: 

Dziękuję. Mam dwa pytania. Jedno dotyczy pisma Ministra Transportu, 

Budownictwa w sprawie odnowienia kładki nad linią Warszawa Zachodnia- 

Frankfurt na Azorach. Jakie jest to pismo? A drugie 22 maja spotkanie z panami 

Chrząstkiem, Błaszczykiem i p. Krzysztofem Debichem w sprawie 

kutnowskiego klastra technologicznego. Może też dwa słowa na ten temat.  

Jacek Sikora: 

Marca. Plastra czy klastra?  

Zbigniew Burzyński: 

Pismo z Ministerstwa Transportu, Budownictwa Gospodarki Morskiej no to jest 

odpowiedź na, na te nasze pisma, które wysyłaliśmy do PKP w sprawie tej 

kładki itd. Ja nie wiem czy będę czytał proszę Państwa, bo tutaj nic twórczego 

nie ma. Prześlemy do Rady, kto będzie chciał to sobie przeczyta. W każdym 

bądź razie, że jednak na końcu. Jednocześnie informuję, że przedmiotowa 

kładka nie spełnia infrastruktury kolejowej w nawiasie nie jest przeznaczona do 

obsługi przewozu osób zawartych w Ustawie tam, tam, tam tego dlatego też nie 

może być przewidywana w planach inwestycyjnych Zarząd Infrastruktury 

Kolejowej PKP Polskie Linie Kolejowe S.A kwintesencja.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję.  

Zbigniew Burzyński: 

Prześlemy do Rady. Drugie spotkanie z p. Chrząstkiem, p. Błaszczykiem i tu p. 

Debich i tak dalej. 29, tak? W tym tygodniu. Ta konferencja na temat klastra 

związanego z technologią budowy maszyn rolniczych. Tutaj taki jest teren 

wiadomo, który historycznie te maszyny były robione poczynając od fabryki 

Vaedtke, później Kraj teraz miejscem wiodącym jest Fabryka Kongskilde, która 

też korzysta z nowych technologii, z różnych środków i jest szereg zakładów 

współpracujących. Do tego dochodzą uczelnie no i teraz jest można powiedzieć 

troszeczkę w modzie tworzenie takich klastrów technologicznych w określonych 

tam dziedzinach, prawda? Akurat tutaj powstał pomysł, którego twórcą jest 

powiedzmy Zarząd Kongskilde no, żeby taki klaster był stworzony na bazie 

tutejszych firm no nie tylko, bo są i z Polski i do tego dochodzą uczelnie i 

Szkoła Główna Gospodarstwa Wiejskiego, Politechnika Łódzka i tak dalej. No 

tutaj w tej Sali to będzie.  
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Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. P. Krzysztof Wacław Dębski proszę. 

Krzysztof Wacław Dębski: 

Ja bym prosił o przekazanie tych planów, które przyjął do akceptującej 

wiadomości Prezydent. To są plany pracy instytucji kultury KDK, Muzeum i 

Biblioteki Publicznej. Prosiłbym o udostępnienie tych planów. Dziękuję.  

Zbigniew Burzyński: 

My zawsze przesyłaliśmy tylko jeszcze chyba tam coś było weryfikowane.  

Krzysztof Wacław Dębski: 

Jeszcze nie ma.  

Zbigniew Burzyński: 

Jeszcze nie ma, ale będą. Tak jest. 

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. P. Jerzy Runiński proszę.  

Jerzy Runiński: 

Panie Prezydencie proszę o krótki komentarz spotkania 23 marca z Zarządem 

Powiatu Kutnowskiego o jakim zakresie bieżącej współpracy Państwo 

rozmawialiście i co z tego się udało wynieść konkretnie.  

Zbigniew Burzyński: 

To spotkanie to było w ubiegły piątek. Dotyczyło generalnie sprawy, w głównej 

mierze sprawy związanej z tymi przychodniami na Mickiewicza i 

Grunwaldzkiej. No podyskutowaliśmy na temat tej właśnie no i nic no później 

ukazało się pismo, które dotarło parę godzin po tym spotkaniu, które tutaj będzie 

czytane.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. Przechodzimy do punktu następnego porządku obrad. A p. 

Włodzimierz Klimecki.  

Włodzimierz Klimecki: 

P. Prezydencie mógł bym prosić o krótką informację dotyczącą spotkania z 
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potencjalnym inwestorem w sprawie budowy Galerii Handlowej przy ul. 

Kościuszki?  

Zbigniew Burzyński: 

Było tam Państwo wiecie to już od dłuższego czasu trwa tam budowa tej Galerii 

to już się tam pojawiały różne informacje. Firma, która ten temat prowadziła, 

która miała być inwestorem się okazuje teraz nie będzie. Tym inwestorem ma 

być kto inny, więc przedstawiono tą nową firmę. Ta firma jest chyba bardziej 

wiarygodna bym powiedział niż poprzednia, bo akurat się zajmuje budową w 

paru miejscach w Polsce już takich galerii. Parę już pobudowała, oddała. To są 

galerie mniejszej powiedzmy skali niż te, które mamy z Łodzi, z Warszawy. To 

są galerie budowane w miastach no takim tego typu jak Kutno. Tutaj jest zamiar 

znaczy pewne elementy, które były już publikowane przez tam chyba to był 

Unibert. Generalnie to byłyby zaakceptowane przez nich, a więc tam 17.000 

metrów powierzchnia handlowa, parkingi wokół na 440 samochodów, parterowa 

i jak dobrze by poszło to w tym roku chcieliby budować, żeby w połowie roku 

przyszłego to oddać.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. Następnym punktem porządku obrad, a oczywiście panie 

Januszu. Proszę.  

Janusz Pawlak: 

Chciałem zapytać o spotkanie 1 marca z Profesorem Witoldem Orłowskim w 

ramach forum gospodarczego. Gdyby p. Prezydent mógł przybliżyć czego 

dotyczyło to spotkanie? 

Zbigniew Burzyński: 

To był wykład prelekcja można nazwać Profesora Witolda Orłowskiego znanego 

przecież ekonomisty na temat no przyczyn kryzysu istniejącego, ocena sytuacji 

bieżącej w Europie no i jakie to niesie reperkusje dla Polski w najbliższej 

przyszłości. No to jest kolejne spotkanie. Wcześniejsze było z Bogusławem 

Grabowskim. Jedno chyba można powiedzieć, że winę widzą w rynkach 

finansowych, które się oderwały od rzeczywistości można powiedzieć. Od tej 

gospodarki materialnej. I po prostu żyją swoim życiem no, jeżeli można 

zarabiać na tym im gorzej na spadkach to, co ma kogoś motywować, żeby było 

lepiej w sumie, prawda? Generalnie oceniają to, że rynki finansowe są winne 

tego, co się stało. Oczywiście poczynając od rynków amerykańskich i, które no 

są na tyle wielkie, że dyktują to całemu światu. To tak w skrócie.  
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Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo.  

Do p-ktu 8: 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy do następnego punktu porządku obrad. Są interpelacje i 

zapytania.  

W tym miejscu pragnę przypomnieć państwu o przestrzeganiu zapisów §32 

Regulaminu Rady Miasta Kutno, który dotyczy składania interpelacji  (są to 

sprawy o istotnym znaczeniu dla mieszkańców i o bardziej złożonym 

charakterze). Składa się je na piśmie według wzoru formularza załączonego do 

Regulaminu). 

Zgodnie z §33 Regulaminu Rady Miasta Kutno - w odniesieniu do spraw mniej 

złożonych radny może złożyć zapytanie pisemne na ręce Przewodniczącego 

Rady lub ustne podczas sesji.  

Zapytanie pisemne odczytywane jest przez Przewodniczącego Rady. 

Czas zapytania ustnego nie powinien przekroczyć 2 minut.  

Nad pytaniem i odpowiedzią dotyczącą zapytania nie przeprowadza się dyskusji, 

jednak Przewodniczący obrad może wyrazić zgodę na postawienie dodatkowych 

pytań. 

Serdecznie proszę państwa radnych o stosowanie się do zapisów Regulaminu 

Rady Miasta w kwestiach interpelacji i zapytań. 

Poinformuje teraz państwa o pismach dotyczących interpelacji: 

1) Odpowiedź na interpelację z dnia 14 lutego 2012 r. zgłoszonej przez 

grupę radnych (K.W.Dębski, J.Pawlak, J.Runiński, W.Klimecki, 

M.Aulich, A.Bieniek, A.Koszada) dot. procesu inwestycyjnego 

związanego z budową Aquaparku w Kutnie oraz zabezpieczenia 

odbiorców w wodę.  

Ponieważ interpelujący prosili o odczytanie tej odpowiedzi, z pismo 

zawiera tabele postanowiłem przekazać kopię wszystkim państwu 

radnym, aby każdy mógł się z tym pismem zapoznać. Czy interpelujący 

jeszcze proszą, aby odczytać to pismo na sesji?  
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Krzysztof Wacław Dębski: 

Ja myślę, że nie, bo no pismo p. Prezydenta jest krótkie i lakoniczne. 

Natomiast do tego są załączniki i takie dosyć obszerne i rozbudowane. 

Oczywiście niewyczerpujące wszystkich spraw, o które wnosimy. Stąd 

jakby mamy tutaj uzupełnienie do tej interpelacji, ale to za moment 

przekażemy. Natomiast tu nie ma sensu tego odczytywać, bo to jak 

wszyscy otrzymują to oczywiście jest, jest spełniona.  

Jacek Sikora: 

P. Krzysztof mówi w imieniu tej całej grupy czy osobno mam się każdego 

spytać?  

Krzysztof Wacław Dębski: 

Ale w czym, czym temacie? 

Jacek Sikora: 

Bo państwo podpisali Krzysztof Wacław Dębski, Janusz Pawlak, Jerzy 

Runiński, Włodzimierz Klimecki, Maria Aulich, Andrzej Bieniek, 

Aleksandra Koszada, aby odczytać na dzisiejszej sesji. Pytam się czy pan 

w imieniu wszystkich czy każdego?  

Krzysztof Wacław Dębski: 

Znaczy ja mówię w imieniu swoim, bo tak logika wskazuje, jeżeli ktoś z 

koleżeństwa ma inne zdanie to zaraz wyrazi, prawda? 

Jacek Sikora: 

Dobrze. P. Włodzimierz Klimecki proszę.  

Włodzimierz Klimecki: 

Tak wyrażam zgodę, żeby radni dostali na piśmie. Nie trzeba czytać 

dziękuję.  

Jacek Sikora: 

Już dostali. P. Janusz Pawlak? Dziękuję. P. Jerzy Runiński można? 

Dziękuję. P. Włodzimierz Klimecki wyraził. P. Maria Aulich? P. Andrzej 

Bieniek nieobecny i p. Aleksandra Koszada? Dziękuję bardzo.  

2) Interpelacja p.Wiceprzewodniczącego W.Klimeckiego i p.radnego 

J.Dębskiego z dnia 23 lutego 2012 r. dot. wyregulowania interwałów 
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czasowych sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic 29 Listopada i 1 

Maja w kierunku Ronda „Solidarności” (zwiększenie czasu trwania 

przejazdu z ul. 29 Listopada na ul. 1 Maja w kierunku ronda); 

3) Odpowiedź na powyższą interpelację – pismo Prezydenta Miasta Kutno 

Z.Burzyńskiego z dnia 6 marca 2012 r. znak OM.7221.3.2012.JP.2 i 

OM.7221.3.2012.JP.3; 

4) Interpelacje p.Wiceprzewodniczącego W. Klimeckiego z dnia 8 marca 

2012 roku dot. : 

1- Dot. zainstalowania świateł „STOP” lub innych urządzeń 

ostrzegawczych np. dźwiękowych na przejeździe kolejowym 

(zakończenie ulicy Jesiennej); 

2- Dot. naprawy ubytków nawierzchni na ulicy Jesiennej od ulicy 

Zimowej do przejazdu kolejowego oraz usunięcie piasku przy 

krawężnikach  

5) Odpowiedź na powyższe interpelacje p.Wiceprzewodniczącego W. 

Klimeckiego: 

-pisma z dnia 27 marca 2012 r. Z-cy Prezydenta Miasta Kutno p.Jacka 

Boczkaja, znak OM.0003.5.2012.JP.1 i znak OM.0003.6.2012.JP.1 

6) Interpelację p.radnego RM A. Bieńka z dnia 23 marca 2012 roku 

dotycząca budowy sygnalizacji świetlnej w rejonie przejść przez ulicę 

Bolesława Chrobrego i ulicę Grunwaldzką na wysokości kościoła 

Królowej Jadwigi. 

Wszystkie pisma są w aktach BRM i możecie państwo się z nimi 

zapoznać. 

Czy ktoś z państwa radnych ma jakąś interpelację na piśmie, której nie złożył 

jeszcze na moje ręce? P. Krzysztof Wacław Dębski proszę. Dobrze. P. Krzysztof 

Wacław Dębski prosi o odczytanie tej interpelacji.  

- Przewodniczący RM odczytał interpelację grupy 6 radnych  (K.W.Dębski, 

A.Koszada, B.W.Serenda, W.Klimecki, M.Aulich, E.Szczepaniak) z dnia 27 

marca 2012 roku dotyczącą procesu inwestycyjnego związanego z budową 

Aquaparku w Kutnie oraz zabezpieczenia odbiorców w wodę (załącznik). 

Tak p. Włodzimierzu proszę.  

Włodzimierz Klimecki: 

Ja mam prośbę p. Prezydencie , jeżeli dostajemy odpowiedź na interpelację, np. 
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ja dostałem takiej odpowiedzi, że znaczy działy w Urzędzie Miasta, np. 

wystosują pismo gdzieś na zewnątrz. Czy można po takich terminach podać, że 

wystosują w ciągu 30 dniach, bo ja tak wystosują ja no to dla mnie temat nie 

załatwiony, bo wystosują kiedy? Tydzień, dwa tygodnie, miesiąc, pół roku po 

tym. Taki tok myślenia teraz jak tam idę do mieszkańców to powiem tak miasto 

Urząd Miasta, czy miasto wystosuje pismo do zewnętrznych jakiś tam instytucji. 

Wystosuje, a pytam już dziękuję a kiedy? No to dla mnie jest takie 

niedokończenie tego zdania. Uważam, że jakiś termin powinien być podany. 

Dziękuję.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. P. Prezydent przyjął do wiadomości.  

Przechodzimy do zapytań. 

- Informuję państwa, że Prezydent Miasta Kutno pismem z dnia 6 marca 2012 r. 

znak BP.0003.4.2012.BIr.4 przekazał odpowiedź na zapytania p.radnego 

E.Książka z sesji, która odbyła w dniu 14 lutego 2012 r. (załącznik). 

  pismo jest w aktach BRM Kutno i państwo mogą się z nim zapoznać. 

Czy ktoś chce zabrać głos w kwestii zapytań? 

P. Aleksandra Koszada, p. Maria Aulich.  

Aleksandra Koszada: 

Dziękuję bardzo. Panie Prezydencie swego czasu przyjmowaliśmy taką uchwałę 

intencyjną w sprawie słupów ogłoszeniowych. Czy coś dalej w tym temacie się 

dzieje? Miał być opracowany regulamin itd. itd. I drugie pytanie czy, ponieważ 

na ten rok odstąpiliśmy od podatku od psów czy jakieś działania są 

podejmowane w stosunku do przyszłego roku, ponieważ na komisjach 

podnoszony był temat np. czipowania psów i kwestię ewentualnie 

egzekwowania utrzymania czystości i sprzątania po, po psach. Nie tak dawno 

grupa osób podnosiła ten temat bardzo, bardzo mocno. Rzeczywiście spacerując 

po mieście no, no niezbyt przyjemnie chodzi się po niektórych, po niektórych 

ulicach. Nie mówiąc chodnik. Już nawet chodniki, nie tylko trawniki. I 

najwyższa pora chyba też zająć się bardzo mocno tym tematem. Dziękuję.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. P. Prezydent Jacek Boczkaja proszę.  

Jacek Boczkaja:  odnośnie zapytania p. radnej A. Koszada.  

Jeżeli chodzi o słupy to zgłosiły się bodajże dwa podmioty to, to na pewno, ale 
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być może jeszcze inne, które chciałyby zewnętrzne, zewnętrzne, które chciałby 

się tymi słupami opiekować i czerpać z tego jakieś tam pożytki i w związku z 

tym no to jeszcze raz pytaliśmy firm naszych poszły zapytania pisemne do 

naszych firm, które państwo sugerowaliście, żeby ewentualnie tymi słupami się 

zajęły. No czekamy na odpowiedzi i zostaną podjęte stosowne kroki. W kwestii 

psów uważam jest temat otwartą sprawą. Rzeczywiście do tego tematu trzeba 

będzie wrócić czy to sprawy podatków do rozważenia.   

Jacek Sikora: 

Teraz p. Włodzimierz Klimecki, przygotowuje się p. Maria Aulich, p. Krzysztof 

Wacław Dębski i p. Janusz Pawlak.  

Włodzimierz Klimecki: 

Panie Prezydencie mam prośbę taką. Prosiłbym o informację czy już ta 

koncepcja oznakowania ulic i jest już wykonana czy kiedy będzie i w jakim 

terminie? Dziękuję.  

Grzegorz Chojnacki: 

P. Prezydent Zbigniew Burzyński.  

Zbigniew Burzyński:  odnośnie zapytania p. Wiceprzewodniczącego 

W. Klimeckiego.  

Nie, to jeszcze nie jest zakończone proces. Nie ma p. Wdowiaka znaczy to jest 

chyba na ukończeniu, bo tam były przymiarki chyba na tą sesję, ale, ale nie. Co? 

Witek? Jest kolega Macher?  

Grzegorz Chojnacki: 

P. Witold Macher.  

Witold Macher:  odnośnie zapytania p. Wiceprzewodniczącego W. 

Klimeckiego.  

Szanowni Państwo system identyfikacji wizualnej jest w trakcie opracowywania 

i, ponieważ no musimy jeszcze taką ankietę przeprowadzić wśród mieszkańców 

w sprawie dalszego toru postępowania z logotypem miasta dlatego no jeszcze 

przypuszczam, że koło miesiąca kwestia samego wyboru logotypu zajmie . Koło 

dwóch tygodni jeszcze wykonanie księgi znaków i myślę, że w ciągu półtora 

miesiąca będziemy mieli sprawę logotypu już zakończoną i wtedy dopiero 

nastąpi proces zaprojektowania tablic miejskich.  
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Grzegorz Chojnacki: 

Dziękuję. P. Maria Aulich proszę.  

Maria Aulich: 

Ja mam pytanie do p. Dyrektor MOPS-u czy mogę zadać? Jest na sali?  

Grzegorz Chojnacki: 

Tak jest na sali.  

Maria Aulich: 

Czy prawdą jest, że odmówiono pomocy matce w ciąży z dwójką małych dzieci 

ofierze przemocy rodzinnej w umieszczeniu jej we Wspólnym Domu tutaj u nas 

w Kutnie ze względu na brak środków finansowych? Chodziło konkretnie o 600 

złotych miesięcznie. Czy to jest prawda?  

Grzegorz Chojnacki: 

Proszę p. Dyrektor.  

Bożena Budnik:  odnośnie zapytania p. radnej M. Aulich. 

Wysoka Rado. Pani Radna, jeżeli mówimy o Wspólnym Domu to mamy na 

myśli ubieganie się o pobyt i on jest określony regulaminem, więc nie sądzę, 

żebyśmy ze względów finansowych odmawiali pomocy. Musiała nie spełniać 

warunków regulaminu.  

Grzegorz Chojnacki: 

Proszę p. radna Aulich.  

Maria Aulich: 

Ale czy w ogóle miała miejsce sytuacja, w której odmówiono pomocy 

umieszczenia tej rodziny w jakimkolwiek ośrodku tu u nas w Kutnie, bo 

podobnież umieszczono tą kobietę razem z tymi dziećmi poza granicami 

naszego miasta. Czy to prawda w ogóle jest? 

Bożena Budnik:  odnośnie zapytania p. radnej M. Aulich. 

Ja jeszcze przyznam się, że ja dzisiaj jestem pierwszy dzień po urlopie, co 

prawda krótkim i nie sądzę, żeby w ciągu tygodnia ta sprawa się zdarzyła, bo 

pani też wspomniała o przemocy i, jeżeli przemoc to tutaj pewnie chodziło o 

izolowanie matki od sprawcy i być może, że została skierowana do 
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specjalistycznego ośrodka. 

Maria Aulich: 

Czyli rozumiem, że tej pomocy jej udzielono?  

Zbigniew Burzyński:  odnośnie zapytania p. radnej M. Aulich.  

Pani radna ja myślę, że to trzeba sprawdzić, bo, bo. 

Bożena Budnik:   odnośnie zapytania p. radnej M. Aulich.  

Pani radna ja sprawdzę i osobiście z panią się skontaktuję i udzielę szczegółowej 

informacji.  

Zbigniew Burzyński:  odnośnie zapytania p. radnej M. Aulich.  

Proszę państwa w sprawie takich jednostkowych to są dziesiątki podobnych. 

Przychodzą do nas do Urzędu, przychodzą do MOPS-u, gdzie indziej i na pewno 

różne takie historię się zdarzają. Nie jest tak, że wszystko można załatwić, bo na 

to są pewne jakieś zasady, ustawy, przepisy, regulaminy. Nieraz nawet i bardzo 

bezduszne to trzeba powiedzieć, ale wielokrotnie to nie my wymyślaliśmy to, co 

jest jakimś tam prawem obowiązującym. No trzeba sprawdzić to ja akurat nie 

słyszałem o tym przypadku, ale zobaczyć o co chodzi. No są takie przypadki 

pamiętam były, ale to było na Malinie były takie pomieszczenia, gdzie takie 

rodziny, czy tam matki z dzieckiem, czy same były umieszczane. Tam, tam było 

takie prowadzone przez Powiat nie wiem jak to się nazywa. 

Grzegorz Chojnacki:  odnośnie zapytania p. radnej M. Aulich.  

Centrum Interwencji Kryzysowej. To jest miejsce, które udziela doraźnej 

pomocy z tego, co się orientuję. Natomiast Wspólny Dom ma określony 

regulamin na pobyt mieszkańców i nie jest to miejsce, gdzie udziela się doraźnej 

pomocy, ale ja myślę, że p. Dyrektor sprawdzi sytuację i poinformuje panią 

radną jak ona wygląda. Dziękuję. Proszę p. Krzysztof Wacław Dębski.  

Krzysztof Wacław Dębski: 

Chciałem się odnieść jeszcze do tego tematu tablic z nazwami ulic. 

Dyskutowaliśmy na ten temat bodajże ponad dwa lata temu. Padały wówczas 

deklaracje no ustosunkowywał się do tego Prezydent Boczkaja. No upłynęło już 

dosyć dużo czasu. Jakby czekamy w tej chwili na koncepcję. Natomiast mamy 

niektóre w niektórych miejscach znaki, które no jakby składają się z połowy 

liter. Zamiast ul. Północnej to jest jakaś Cna, tak? Mamy jakieś no inne dziwne, 

inne dziwne zapisy. Ja, ja bym proponował niezależnie od jakby tych prac nad 

koncepcją, bo jeszcze jakby no nie mamy gwarancji czy to będzie za miesiąc, 
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czy to będzie za dwa miesiące i kiedy będzie finał tego, żeby przynajmniej te 

znaki, które wprowadzają ludzi w błąd, albo wywołują zupełny niesmak no, 

żeby je przynajmniej zdjąć, jeżeli nie stać Samorządu na wymianę tych znaków. 

Tak no, ale to wielokrotnie o tym mówimy tylko jakby ten temat wraca. To tak 

apropo ja nie, nie miałem zamiaru tego poruszać, ale jakby no przed chwilą 

padła deklaracja, że znów miesiąc. Za chwilę się okaże, że dłużej, a tego typu 

sytuacje mają miejsce. Pytanie ja bym prosił o pytanie, które chciałem zgłosić 

jest następujące bym prosił o szczegółową informację na piśmie o realizacji w 

roku ubiegłym wydatków na promocję oraz na wykonanie opracowań, typu 

raporty, strategie, które były wykonane na rzecz Urzędu Miasta, ale również na 

rzecz instytucji miejskich typu KDK, Muzeum czy Biblioteka. Prosiłbym o taką 

informację z podaniem, z podaniem jakby zakresu, kwoty i kto wykonywał te 

prace. Taką informację kiedyś tam otrzymywaliśmy. Informacja była również 

podawana, ale ona nie była pełna w mediach kilka tygodni temu. Prosiłbym o 

bardziej precyzyjne tutaj i, i w tym punkcie jakby również wniosek i, i, prośba o 

ustosunkowanie się Prezydenta Boczkai do jakby takiej zupełnie niefortunnej 

wypowiedzi z jego strony, która padła na konferencji prasowej, gdzie jak była 

mowa na temat, na temat Aquaparku to Prezydent użył między innymi takiego 

sformułowania, że to problem ze zrozumieniem tej inwestycji mają nie tylko 

niektóre media, ale również niektórzy miejscy radni. Ja bym prosił, żeby no 

jakby starać się unikać tego typu sformułowań, bo ja rozumiem, że czasami 

radni stawiają trudne pytania, stawiają trudne interpelacje, ale to wynika z 

problemu czy ze skali problemu, który ten radny czy grupa radnych zauważa. 

Natomiast jakby trudno, żeby Prezydent oceniał albo wyznaczał jakimi 

tematami radni mają się interesować, prawda? Ja rozumiem, że dopiero tak 

odpowiedź albo znaczy ta odpowiedź, która jest udzielana no powinna 

rozjaśniać kwestię, sprawę albo pokazywać jak, jak ten temat jest rozwiązywany 

i to taka jest idea pytania, interpelacji, więc jakby ocena czy radny coś rozumie, 

czy nie rozumie no, jakby jest zupełnie nieuprawniona. To tak przy okazji. 

Dziękuję.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję. P. Jacek Boczkaja Prezydent Miasta Kutno.  

Jacek Boczkaja:  odnośnie zapytania p. radnego K. W. Dębskiego.  

Jeżyli użyłem jakiejś niefortunnej wypowiedzi to bardzo przepraszam. 

Absolutnie nie jest moim tutaj celem czy rolą podnoszenie takich rzeczy. 

Uważam, że interpelacje służą temu, żeby wyjaśnić całość procesu 

inwestycyjnego tak, żeby państwo radni byli zadowoleni, wszyscy mieszkańcy 

wiedzieli o co chodzi. To jest tylko to, także jeżeli kogoś uraziłem to bardzo 

przepraszam.  
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Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. P. Janusz Pawlak proszę.  

Janusz Pawlak: 

P. Prezydencie ja mam kilka pytań, więc chciałem się dowiedzieć kiedy 

powstały licea przy końcu ul. Jesiennej, który pojawił się napis ul. Gołębia i 

kiedy to się zadziało? Ja nie pamiętam takiego momentu. Proszę z końcem 

miasta tam taka ulica idzie w łąki. Taka nazwa się pojawiła. Druga rzecz czy 

chciałbym się zapytać, chciałbym się zapytać kiedy, kiedy i czy pojawią się na 

Placu Piłsudskiego większej ilości stojaki dla rowerów. Zaczyna się teraz sezon 

rowerowy i być może by się przydało. Druga, trzecia sprawa na styku, na styku 

ulicy Narutowicza i Mireckiego ja już na poprzedniej sesji mówiłem, że tam 

zbiera się woda. Być może dobrzy byłoby tam zajrzeć, bo naprawdę tam 

szczególnie jak będzie aura taka sprzyjająca padało tam tej wody zbiera się 

dużo, a tam jednak jest co jakiś ciąg komunikacyjny. Kolejna rzecz po prawej 

stronie na ul. Jesiennej za kościołem jest taka duża dziura. Ja widziałem, że tam 

już remontowano robiono takie nakładki. Natomiast ta duża dziura dalej nie 

została jeszcze naprawiona. Dwie jak mówiłem. Kolejna rzecz tutaj p. Prezydent 

Boczkaja mówił o tych zakupach inwestycyjnych dla szkól. Ja jestem tutaj z 

tego niezwykle zadowolony, ale chciałbym tylko zwrócić uwagę, żeby przy 

zakupie, przy tworzeniu tej klasyfikacji na zakup. Prosiłbym, żeby pamiętać 

również, że są ci administratorzy i, że czasami jest tak, że wymienia się w całej 

pracowni i brak jest jednego komputera. Tak jak się to stało np. w mojej szkole. 

Dla administratora pięknie wyposażona cała pracownia, a jeden, jeden komputer 

z poprzedniej epoki. Dziękuję.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. Przyjęli panowie Prezydenci. Dziękuję bardzo.   

 

Do p-ktu 9: 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy do następnego punktu 9 - Przyjęcie protokołów z Sesji Rady 

Miasta Kutno odbytych w dniach: 14 lutego 2012 roku i 12 marca 2012 roku. 

Słucham panie? 

Mieczysław Gałusa: 

Komisji Rewizyjnej protokół kontrolny.  
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Jacek Sikora: 

No dojdziemy zaraz. To w sprawach różnych. To poproszę p. Mieczysława tutaj 

do ambony.  

Państwo radni bardzo dziękuję, że zapoznali się z tymi protokołami. Czy ktoś z 

państwa wnosi jakieś uwagi do ich treści? Nie widzę.  

Jeśli nie ma uwag stwierdzam, że Rada Miasta Kutno przyjęła do akceptującej 

wiadomości protokoły z Sesji Rady Miasta Kutno, które odbyły w dniach: 14 

lutego 2012 roku i 12 marca 2012 roku. 

Do p-ktu 10: 

Jacek Sikora: 

Kolejnym punktem naszych obrad są sprawy różne. 

Wszyscy państwo radni otrzymali sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 

szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego – 

sprawozdanie Prezydent Miasta Kutno przekazał pismem z dnia 17 lutego 2012 

roku, znak BP.0012.7.2.2012.BIr.2. (załącznik). 

Wszyscy państwo mieli okazję zapoznać się z tym sprawozdaniem.. 

Czy są jakieś uwagi lub zapytania w tym temacie? Nie widzę.  

Jeśli nie ma uwag stwierdzam, że Rada Miasta Kutno przyjęła do akceptującej 

wiadomości sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego.   

Bardzo proszę p.Z-cę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kutno – p.Mieczysława Gałusę  o przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej  

z kontroli działalności Szkoły Podstawowej Nr 4 w Kutnie w zakresie 

organizacyjno – finansowym odbytej w dniu 29 lutego 2012 r. 

Mieczysław Gałusa: 

Postaram się szybciej czytać. Proszę się uzbroić w cierpliwość.  

- Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej odczytał protokół Komisji 

Rewizyjnej  z kontroli działalności Szkoły Podstawowej Nr 4 w Kutnie w 

zakresie organizacyjno – finansowym odbytej w dniu 29 lutego 2012 r. 

(załącznik). 
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Dziękuję.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję bardzo. 

Czy do przedstawionego protokołu z kontroli państwo radni mają jakieś uwagi 

lub zapytania? Nie widzę.  

Jeśli nie ma uwag stwierdzam, że Rada Miasta Kutno przyjęła do akceptującej 

wiadomości protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli działalności Szkoły 

Podstawowej Nr 4 w Kutnie w zakresie organizacyjno – finansowym odbytej w 

dniu 29 lutego 2012 r. 

Chciałbym teraz państwa zapoznać z pismem. Poinformowałem już państwa o 

piśmie p. Starosty Kutnowskiego. Na dzisiejsze zaproszenie na sesje na godzinę 

10.00. Państwu przekazałem pismo p. Prezydenta i moje do władz Starostwa 

Powiatowego. Bardzo teraz proszę o odczytanie przez p. Włodzimierza 

Klimeckiego odpowiedzi p. Starosty Gal-Grabowskiej i p. Rafała Jóźwiaka 

Przewodniczącego Rady Powiatu.  

Włodzimierz Klimecki: 

Proszę państwa zostałem wytypowany właśnie do przeczytania tego pisma ze 

Starostwa, ale mam tylko pytanie jeszcze do p. Przewodniczącego. P. 

Przewodniczący wysłał pismo przepraszam to jest moje osobiste ja może to 

Radcy Prawni może się ustosunkują do tego. Było pismo wysłane do p. Gal-

Grabowskiej do Starosty Kutnowskiego podpisane przez p. Przewodniczącego w 

związku z tym to jest opinia Pana czy Rady? Jak państwo, jak państwo Radcy 

Prawni to znaczy, że to nie było uzgadniane z Radnymi tylko to pana osobiste 

zdanie, bo tak mogę sądzić w tej chwili, bo nie było konsultacji. Dziękuję. Po 

prostu chciałem to wyjaśnić. Przepraszam teraz odczytam pismo. 

Jacek Sikora: 

Panie Włodzimierzu czy w tym piśmie, na tym piśmie jest pieczątka Biuro Rady 

Miejskiej Kutno?  

Włodzimierz Klimecki: 

Nie, jest tylko p. Przewodniczącego w związku z tym to chciałem tylko. 

Jacek Sikora: 

To jednoznaczna odpowiedź jest.  
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Włodzimierz Klimecki: 

Dziękuję. W związku z powyższym odczytam pismo Starostwa Powiatowego w 

Kutnie do p. Zbigniewa Burzyńskiego Prezydenta Miasta Kutno i p. Jacka 

Sikory Przewodniczącego Rady Miasta Kutno.  

Jacek Sikora: 

P. Włodzimierzu pan jeszcze zaznaczy, że też p. Rafała Jóźwiaka. 

Włodzimierz Klimecki: 

Znaczy nie ja przeczytałem pismo. 

Jacek Sikora: 

Ale z tyłu jest. 

Włodzimierz Klimecki: 

Ale przeczytam na końcu. 

Jacek Sikora: 

Dobrze. 

Włodzimierz Klimecki: 

Przeczytam na końcu. Ja teraz początek czytam. Nie, od tyłu nie. Przepraszam ja 

od tyłu.  

- Wiceprzewodniczący RM odczytał pismo Starosty Kutnowskiego z dnia 26 

marca 2012 r. znak PI.050.58.2012 – odpowiedź na zaproszenie na obrady XIX 

Sesji Rady Miasta Kutno w dniu 27 marca 2012 r.(zgodnie z wnioskiem 

KZPSiP) – załącznik do niniejszego protokołu.  

Dziękuję.  

Jacek Sikora: 

Dziękuję państwu. Dziękuję p. Włodzimierzowi. Czy ktoś w sprawach różnych 

chciałby zabrać głos? Nie widzę.  

Do p-ktu 11: 

Jacek Sikora: 

Przechodzimy do punku 11 – zakończenie obrad. 
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Szanowni Państwo porządek obrad wyczerpaliśmy. Chciałbym jeszcze 

przypomnieć Państwu, że przewodnie odbędzie się konwent w sali 314. Tak jest 

po sesji. Ustalaliśmy to na poprzedniej sesji. Jeszcze p. Grzegorzowi uciekła 

jedna rzecz.  

Grzegorz Chojnacki: 

Tak. Przepraszam, ale zapomniałem w sprawach różnych. Bardzo proszę pewnie 

wszyscy państwo radni otrzymali zaproszenie na 72 rocznicę Zbrodni 

Katyńskiej. Może zgłoszą się chętne osoby do pocztu sztandarowego. Tym 

bardziej może te, które jeszcze ani razu nie brały udziału. Proszę, żeby się 

zgłosiły do mnie chętne osoby do pocztu sztandarowego. Dziękuję. 

Jacek Sikora: 

Dziękuję Państwu.  

Dziękuję serdecznie za udział w sesji. Szanowni Państwo porządek obrad 

wyczerpaliśmy. Dziękuję serdecznie za udział w sesji. Ja chciałbym Państwu 

przede wszystkim złożyć rodzinnych Świąt. Życzenia świąteczne. Rodzinnych 

Świąt wszystkim Państwu chciałbym życzyć. 

Zamykam obrady XIX (dziewiętnastej) Sesji Rady Miasta Kutno. 
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